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Cestu pred Miňovcami 
začnú opravovať

Projektanti Investičnej výstavby 
a správy ciest Košice ukončili v závere 
júna práce na projekte vybudovania 
nového úseku cesty I. triedy I/15 medzi 
Breznicou a Miňovcami. Nedávnym zo-
suvom bola cesta vedúca popri lese úpl-
ne zdeformovaná a neprejazdná, pričom 
jej rekonštrukcia v pôvodnej trase je 
nereálna. „Preto boli prijaté opatrenia 
na výstavbu provizórnej preložky cesty 
I/15 mimo zosuvné územie v najnut-
nejšom rozsahu. Jej dĺžka je projekto-
vaná na 610 m a pôjde o dvojpruhovú 
cestnú komunikáciu. Cesta je vedená 
v násype a výškové vedenie je odvode-
né od priebehu hladín Ondavy Q 100 
(prietok vody, dosiahnutý alebo prekro-
čený priemerne raz počas 100 rokov – 
pozn. red.),“ informoval Ľuboslav Adam 
z Úseku investičnej prípravy IVSC Košice. 
Rieka Ondava a potok Brusnička budú 
premostené ťažkými mostovými súpra-
vami v dĺžke 42 m, resp. 24 m. Prejazdné 
budú v oboch smeroch. Po potvrdení 
zdrojov financovania začne výstavba 
preložky tento mesiac, prvé vozidlá by 
po novej ceste mohli prechádzať v ok-
tóbri. SSC bude následne pripravovať 
preložku cesty I/15 v novej trase, mimo 
zosuvného územia.

Podľa slov Ľ. Adama sa cestári saná-
ciou celého zosuvu a zosuvného svahu 
v súčasnosti nezaoberajú.   -np-
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Editoriál
Slovenské mestá a obce 

prepínajú na núdzový režim. 
Výnosy z daní z príjmov fyzic-
kých osôb, ktoré tvoria hlavnú 
časť ich finančných zdrojov, 
následkom krízy a nezamest-
nanosti klesajú a niektoré sa-
mosprávy už melú z posledné-
ho. Nedokážu uhrádzať svoje 
záväzky voči zamestnancom či 
dodávateľom, začínajú šetriť 
na verejnom osvetlení, uvažuje 
sa aj o prepúšťaní. Obozretnejší 
starostovia a primátori, ktorí 
už v minulom roku predvídali 
problémy, čo to ušetrili, ostat-
ní majú smolu a môžu tak 
akurát dúfať, že nová vláda 
čosi vymyslí. Mnohí nevyluču-
jú ani ostré protesty či štrajk. 
V článku, ktorý sme uverejnili 
v minulom vydaní Spektra sa 
jeden zo starostov vyjadril: 
„Premiér Fico vyhlasuje, že štát 
je v dobrej kondícii, že štátna 
pokladnica je plná. Je to cho-
ré.“ Nedá sa nesúhlasiť. Buď 
nemá Fico absolútny prehľad 
o tom, čo má v našej spoloč-
nej peňaženke, alebo to vie až 
veľmi dobre a klame. Myslím, 
že B bude správne, pretože 
len ťažko predpokladať, žeby 
premiér nemal potuchy o po-
hrome, ktorá sa v podobe ťaž-
kých finančných suchôt valí 
na naše mestá a obce. Musel 
o nej vedieť podstatne skôr, 
ako sa celý problém prevalil. 
Ale zrejme nepovažoval za 
dvakrát vhodné pred voľbami 
vyhlásiť: „Ľudia, sme na dne, 
lebo nám akosi nedošlo, že 
je kríza, nezamestnanosť, že 
klesajú dane z príjmov a že by 
bolo treba prestať rozhadzo-
vať. No, čo už... Tak trošku sme 
sa rozšúpli.“ Veľmi by ma zaují-
malo, ako by situáciu, za ktorú 
je spoluzodpovedný riešil v prí-
pade, ak by vládol aj naďalej. 
Vlastne má tak trochu šťastie 
v nešťastí, že ďalšie štyri roky 
vládnuť nebude. Nová koalícia 
sa riadne zapotí, aby Slovensko 
ekonomicky udržala nad vodou 
a aby aspoň ako tak upratala 
chlievik, ktorý tu po sebe tá 
predchádzajúca zanechala.

Námestie chcú dokončiť do konca roka
Symbolickým poklopaním zá-

kladného kameňa začala uplynulú 
stredu dlhoočakávaná rekonštruk-
cia stropkovského námestia. Na 
tento účel získalo mesto v minulom 
roku z eurofondov nenávratný fi-
nančný príspevok vo výške 1,4 mil. 
eur. Na slávnosti sa okrem predsta-
viteľov mesta, verejného i súkrom-
ného sektora a miestnych duchov-
ných zúčastnili 
aj zástupcovia 
Stavoprojektu 
Prešov a do-
dávateľa sta-
vebných prác, 
s p o l o č n o s t i 
Skanska, a.s. 
Po úvodnom 
vystúpení spe-
váckeho zboru 
Karmel sa prí-
tomným priho-
voril primátor 
mesta Peter 
O b r i m č á k : 
„Mali sme ke-
dysi námestie, 
ale námestie 
sa zbúralo. Ale nastala chvíľa, 
a bolo to tri a pol roka usilovnej 
práce, keď môžeme povedať, že za-
číname s rekonštrukciou námestia. 
Všetkým, ktorí sa o to zaslúžili sa 
preto chcem poďakovať. Verím, že 
o pár mesiacov sa tu opäť stretne-
me, aby sme prestrihli pásku a po-
vedali si – Stropkov má opäť po 
dlhých rokoch námestie.“ Podľa slov 
oblastného riaditeľa spoločnosti 

Skanska Miroslava Reifa je pre nich 
cťou, že môžu realizovať túto akciu. 
„Aj toto slávnostné zhromažde-
nie nás uisťuje v tom, že sa na nás 
bude pozerať pomerne prísnym 
okom. Okrem kvalitnej práce je na-
šim druhým krédom dať prácu a čo 
najväčší objem prác aj miestnym 
firmám a zamestnancom,“ povedal 
v krátkom príhovore, pričom spo-

menul, že prvú etapu podobného 
projektu v súčasnosti dokončujú 
v neďalekom Vranove n./T. 

Autorka projektu, architektka 
Eva Kupčihová, priblížila, že jej hlav-
ným zámerom bolo obnoviť pôvod-
né stropkovské námestie a dať tak 
mestu nového ducha. Prvým krokom 
bola prebiehajúca výstavba štyroch 
polyfunkčných domov. Nasledovať 
bude úprava priestranstva pred 

nimi a samotná výstavba námes-
tia. „V podstate námestiu vrátime 
tvar a priestor dávneho námestia. 
Kulisu z domov už máme a teraz už 
treba dotvoriť len ten priestor, kto-
rý bude slúžiť nielen na zhromaž-
ďovanie, ale aj na oddych a voľné 
chvíle. Jednotlivé prvky námestia 
už budú novodobé a budú aktua-
lizované do dnešnej doby tak, aby 

mohli plne slúžiť 
ľuďom,“ vysvet-
lila E. Kupčihová. 
Dodala, že pri 
výstavbe námes-
tia bude musieť 
stavebník dbať 
hlavne na detai-
ly. „Je tu totiž 
veľa dláždených 
plôch, tvarových 
riešení a oblú-
kov a rôznych 
prvkov urbanis-
tického detailu. 
Preto treba dať 
na to pozor, aby 
tie detaily boli 
naozaj také, aké 

májú byť.“ 
V rámci prvej a druhej etapy 

sa v najbližších mesiacoch vybu-
duje časť námestia od nových po-
lyfunkčných domov po Zámockú 
ulicu. Druhá polovica centrálneho 
priestranstva, kde sa nachádzajú 
mestské hradby, si vyžaduje dlho-
dobejší archeologický prieskum 
a mesto na tento účel zatiaľ nemá 
potrebné financie.   -np-

Počas výstavby bude parkovanie vylúčené
Fyzické práce na rekonštrukcii 

Námestia SNP začínajú už tento 
utorok. V priebehu minulého týždňa 
absolvovalo vedenie mesta s dodá-
vateľom staveb-
ných prác stret-
nutie týkajúce sa 
režimu výstavby 
a s tým súvisia-
cich obmedzení, 
ktoré sa dotknú 
občanov a náv-
števníkov mesta. 
Najzásadnejšou 
zmenou bude 
úplná výluka par-
kovania na celom 
rekonštruovanom 
území. Cestná 
komunikácia spá-
jajúca Hlavnú 
a Cintorínsku ulicu ostane aj naďa-
lej prejazdná. „Dodávateľ ohradí 
stavenisko ako celok, takže par-
kovanie bude počas doby výstav-
by z celého námestia vylúčené. 

Tento model prispeje k plynulejšej 
realizácii stavby. Motoristi budú 
môcť využívať parkoviská na 
Zámockej ulici a za bývalým hote-

lom Tokajík,“ informoval hovorca 
MsÚ Imrich Makó. Po dokončení 
námestia sú nové parkovacie mies-
ta projektované v jeho východnej 
časti, ktoré jestvujúce parkoviská 

výrazne odbremenia.
Stavebné práce začnú od poly-

funkčných domov v západnej časti 
a postupne budú pokračovať sme-

rom na východ. 
Počas realizácie 
prvej etapy bude 
paralelne prebie-
hať budovanie 
inžinierskych sietí 
projektovaných 
pre druhú etapu. 
„Od dodávateľa 
stavby máme prí-
sľub, že pokiaľ ne-
bude práce kom-
plikovať počasie, 
je v jeho silách 
ukončiť výstavbu 
v horizonte pia-
tich mesiacov. 

V tejto súvislosti by som chcel po-
žiadať verejnosť o ústretovosť po-
čas rekonštrukcie,“ doplnil hovorcu 
prednosta MsÚ Metod Burák. 

-np-

Budúca podoba stropkovského námestia
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AnketaAnketa Anketa

-ada-, -Bd-

Po desiatich mesiacoch učenia sa naše deťúrence konečne dočkali vy-
túžených prázdnin. V dnešnej ankete nám odpovedalo šesť žiakov zo ZŠ na 
Hrnčiarskej ulici na otázku, na čo sa cez prázdniny tešia najviac. Tu sú ich 
odpovede:

Na čo sa cez prázdniny 
tešíte najviac?

Jakub Gajdoš: Teším sa, že cez 
prázdniny sa nebudem musieť učiť, 
budem chodiť von s kamarátmi. 
Možno pôjdeme aj do Aquacity do 
Popradu. Tam sa teším najviac.

Veronika Gajdošová: Veľmi 
sa teším k starkej do Podbrezovej, 
možno pôjdem aj do Írska ku krstnej 
a uvidím prvýkrát more.

Dávid Potoma: Teším sa, keď 
pôjdeme k bratrancovi do Košíc aj 
keď pôjdeme na dva týždne na náv-
števu ku krstnému do Prešova.

Katka Marcinová: Teším sa do 
Ovčieho pri Prešove, kde pôjdeme 
na návštevu k príbuzným. Idem tam 
prvýkrát, spoznám zase niečo nové.

Dominika Hrinková: Teším sa, 
že sa budem cez prázdniny hrať, 
idem aj do babky do Kručova. Do 
babky chodím veľmi rada, lebo tam 
mám veľa kamarátok, kamarátov, 
prázdniny na dedine sú krásne, je 
tam pekná príroda.

Polícia hlási
Zistili požitie alkoholu 

u mladistvých
21. júna počas obchádzkovej služby 

zistila hliadka OO PZ na stanici SAD požitie 
alkoholu u mladistvých P. F. a N. F. Prípad 
realizujú stropkovskí policajti.
Vystúpili z auta a bezdôvodne 

napadli muža
22. júna prijali na OO PZ oznámenie 

o fyzickom napadnutí, ktorého sa na ulici 
Matice slovenskej bezdôvodne dopustili 
dvaja neznámi muži, ktorí vystúpili z auta 
svetlej farby. Prípad prešetrujú stropkov-
skí policajti.

Vodič nafúkal
22. júna počas obchádzkovej služby 

zistila hliadka OO PZ požitie alkoholu u vo-
diča M. L., ktorému policajti namerali 1,14 
miligramov alkoholu na liter vydychova-
ného vzduchu. 

Nadávali jej
23. júna telefonicky oznámila na 

OO PZ M. Š., že jej Rómovia Pod Laščíkom 
vulgárne nadávajú. Prípad bol kvalifiko-
vaný ako priestupok proti občianskemu 
spolunažívaniu a realizujú ho stropkovskí 
policajti. 

Šarvátka na ObÚ
24. júna osobne oznámil na OO PZ 

J. G., že počas prejednávania priestupku 
na ObÚ mu vynadal M. B. Prípad bol kva-
lifikovaný ako priestupok proti občianske-
mu spolunažívaniu a realizujú ho strop-
kovskí policajti. 

Horel úľ
24. júna osobne oznámil na OO PZ 

J. B., že v chatovej oblasti Pod hurou zistil 
požiar svojho včelína, ku ktorému došlo 
21. 6. - 22. 6. Poškodenému vznikla ná-
sledkom požiaru škoda vo výške 100,- €.

Napadla susedu
24. júna prijali na linke 158 ozná-

menie o fyzickom napadnutí N. Č., ktorú 
napadla jej suseda I. Č. Prípad bol kvalifi-
kovaný ako priestupok proti občianskemu 
spolunažívaniu a realizujú ho stropkovskí 
policajti.

Nikolka Siváková: Teším sa, že 
pôjdeme k babke do Vyšnej Olšavy. 
Chodím tam veľmi rada, pretože 
tam mám veľa kamarátok a prázd-
niny na dedine sú krásne.

Levica Zora si so svojim maškrtným 
jazykom zvyká na Stropkov

ZOO park v Stropkove ponúkal 
vždy vo svojom portfóliu zaujímavé 
rarity a unikáty, medzi ktoré patril 
aj 24-ročný tiger ussurijský Danny. 
Vďaka starostlivosti profesionálne-
ho personálu sa stal oficiálne naj-
starším žijúcim 
tigrom v zajatí 
v Európe. Hoci sa 
počas svojho po-
bytu v Stropkove 
stal miláčikom 
návštevníkov, čas 
nedokázal zasta-
viť ani on a v jese-
ni 2009 uhynul. 

Jeho voliéra 
je však opäť plná 
života a energie, 
ktorú dokážu vy-
žarovať iba divo-
ké šelmy. Vďaka 
finančnej zbierke 
a podpore štu-
dentov a vede-
nia Dubnického 
technologického inštitútu, ktorý má 
v Stropkove zriadené informačné 
a konzultačné centrum, mohol ZOO 
park privítať 5-ročnú levicu Zoru. 
„Spolu s našimi študentmi podpo-
rujeme okrem vzdelávacích aktivít 
aj charitatívnu činnosť. V minulosti 
sme aktívne spolupracovali s teles-
ne postihnutými občanmi a v roku 

2010 sme podporili stropkovský 
ZOO park. Uvedomujeme si, že ZOO 
nie je ziskovou organizáciou a po 
uhynutí najstaršieho žijúceho tigra 
v zajatí Dannyho sme sa rozhodli 
vyzbierať na ďalšiu šelmu, ktorou 

je v tomto prípade levica Zora,“ vy-
svetlil rektor Dubnického technolo-
gického inštitútu Dušan Repčík. 

Riaditeľ ZOO parku Alexander 
Soóš so svojim tímom dokázali vy-
chovať nielen Dannyho, či medve-
de, ale aj pumy americké s miestom 
narodenia Stropkov a preto má 
s dravými šelmami viac ako bohaté 

skúsenosti. Dospelé levy dosahujú 
výšku až 130 a dĺžku 250 cm. Levice 
môžu vážiť 175 kg. Ako dodal, zá-
kladnou zmenou starostlivosti 
o tigra ussurijského a levicu bude 
skutočnosť, že levy sú citlivejšie 

na teplo. „Zora 
si zatiaľ na nové 
prostredie ešte len 
zvyká, ale verím, 
že v priebehu 1 – 2 
mesiacov sa bude 
u nás cítiť ako 
doma. Keď sme ju 
priviezli, prvé dni 
sa pohybovala iba 
v priestore dva 
krát dva metre, 
no voliéru jej ešte 
plánujeme rozšíriť 
o ďalšiu časť. Je to 
mladá levica, kto-
rá cestovala s cir-
kusom, ale s jej 
majiteľom sme sa 
dohodli, že po pô-

rode ju umiestnime u nás. Danny 
u nás nemal problém ani s teplo-
tami pod 30 stupňov, no levy sú 
v tomto smere citlivejšie, pričom 
na Zoru ešte môžem prezradiť, že 
si potrpí na kvalitné mäso,“ pred-
stavil novú kráľovnú ZOO parku 
v Stropkove A. Soóš. 

Imrich Makó
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Kovboji a kovbojky sa zabávali na country bále pod holým nebom
Minulý piatok 

zažilo naše mesto 
ďalšiu viac ako vy-
darenú akciu v réžii 
občianskeho zdru-
ženia Zveľaďujeme 

Stropkov. V átriu ZŠ na Konštantínovej 
ulici usporiadali jeho členovia pre 
všetkých, ktorí majú radi country hud-

bu, prírodu, tanec a dobrú zábavu Noc 
pod country hviezdami. Po vystúpení 
mažoretiek zaplavili parket pod holým 
nebom kovboji a kovbojky v efektných 
klobúkoch. Vo víre zábavy nebola núdza 
o pôsobivé westernové tanečné kreácie. 
Pod fantastickú atmosféru sa podpísa-
la aj skvelá trebišovská country kapela 
Stetson, ktorá v terajšom zložení účinku-
je už 11 rokov. Na slovenskom country 

nebi je tak trochu raritou, pretože má ta-
kpovediac rodinnú zostavu. Hrajú v nej 
manželia Zdenko a Iveta Juričovci so 
svojimi synmi Dávidom a Danom plus 
dvaja ďalší členovia. „Hráme po celom 
Slovensku, len doma nie. Tvoríme coun-
try hudbu a účinkujeme hlavne na akci-
ách podobných tejto. V Stropkove sa cí-
time fantasticky, pretože ľudia sa super 

bavia, je to vidieť aj cítiť. Keď je špič-
kové obecenstvo, hrá sa nám výborne,“ 
pochvaľoval si líder kapely Zdenko Jurič. 
Prezradil, že každý zo Stetsonu, s výnim-
kou jeho synov, má nejakú prezývku. 
Na otázku, koľko koncertov odohrajú 
za sezónu, reagovala Ivetka: „Nedá sa 
to presne zrátať, niekedy hráme každý 
týždeň celé leto, mali sme aj rok, keď 
sme hrali od 15. mája do 15. septembra 

každý piatok, sobotu, nedeľu, niekedy 
aj dva koncerty za deň v dvoch rôznych 
mestách.“ Sympatickí Juričovci žijú coun-
try hudbou a ako povedali, vyznávajú aj 
podobný životný štýl. Prisľúbili, že pokiaľ 
ich organizátori v dostatočnom predsti-
hu pozvú aj na ďalší ročník country bálu, 
radi sa do Stropkova vrátia. 

Zabávajúce sa osadenstvo, ktorému 
pri tanci na čerstvom vzduchu vytrávilo, 
mohlo zahnať hlad skvelými domácimi 
špecialitami - chlebom s masťou a cibu-
ľou, čerstvou bryndzou, ovčím syrom, 
gulášom, grilovaným mäsom a ovlažiť si 
hrdlo pivom, niekoľkými druhmi vína či 
kvalitného destilátu. Pred polnocou pri-
šla na rad obligátna tombola. Po ďalších 
tanečných kolách sa súťažilo v niekoľ-
kých disciplínach. Prvou z nich bolo pitie 
piva cez slamku na čas, v druhej si mohli 
chlapi overiť silu svojich paží, v tretej 
disciplíne, určenej dámam, sa hádzalo 
lasom na cieľ. Na krátky rozhovor sme 
si odchytili predsedu OZ Zveľaďujeme 

Stropkov Dana Hubáča. Zaujímalo nás, 
ako vznikla myšlienka usporiadať Noc 
pod country hviezdami. „Keď sme roz-
mýšľali o tom, čo v Stropkove chýba, 
alebo čo by sme chceli urobiť, napadlo 
nás, že by sme mohli zorganizovať ak-
ciu, ktorá by oslovila ľudí inklinujúcich 
k určitému životnému štýlu,“ povedal 
a niekoľkými slovami opísal svoje pocity 
z nultého ročníka: „Dnes je tu okolo 80 
ľudí, aj keď pripúšťam, že sme počíta-
li s väčším počtom. Na druhej strane, 
keď tak pozeráme na kapacitu átria, dá 
sa povedať, že je to optimálny počet, 

pretože je tu dosť miesta aj na sedenie 
aj na tanec. V ďalšom ročníku by sme 
chceli dobrúsiť niektoré detaily ohľa-
dom občerstvenia. Aj keď sme pôvod-
ne plánovali zorganizovať country bál 
inde, po nultom ročníku môžem pove-
dať, že priestor je fantastický a v nasle-
dujúcich rokoch by sme ho veľmi radi 
zorganizovali opäť v tomto átriu. Ľudia 
si veľmi pochvaľujú skupinu Stetson 
a boli by sme veľmi radi, ak by boli 
ochotní prísť aj na budúci rok.“ Dano 
Hubáč sa veľmi pochvalne vyjadril aj na 
adresu vedenia ZŠ na Konštantínovej uli-
ci. Členovia združenia boli milo prekva-
pení prístupom riaditeľky školy Tatiany 
Spišákovej, ktorá im vo všetkom nad-
mieru vyšla v ústrety. 

Noc pod country hviezdami bola 
v poradí už treťou úspešnou akciou 
z dielne len nedávno založeného občian-
skeho združenia Zveľaďujeme Stropkov. 
Zaujímalo nás, čím plánuje Stropkovčanov 
prekvapiť najbližšie. „21. júla budeme 

organizovať koncert na pódiu pri kos-
tole, kde vystúpi japonský chlapčen-
ský spevácky zbor. V auguste, keďže 
sú dovolenky, chce me trošku vypnúť, 
ale možno sa nám pre Stropkovčanov 
podarí zorganizovať nejaké športové 
podujatie. V septembri plánujeme zor-
ganizovať ďalší z diskusných večerov 
a nasledovať budú aj ďalšie akcie.“ 
Nultý ročník Noci pod country hviezda-
mi sa nadmieru vydaril, ľudia sa zabávali 
ešte aj neskoro po polnoci, nálada bola 
vynikajúca, skvelá atmosféra sa dala krá-
jať. Dovidenia o rok.   -ada-

Otvorenia bálu sa zhostili predseda OZ D. Hubáč a S. Rapáč

Spestrením bolo vystúpenie mažoretiek z ABC CVČ

Country kapela Stetson z Trebišova
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Policajti prednášali deťom na Cirkevnej základnej škole
Už po tretíkrát navštívili 

Cirkevnú základnú školu sv. Petra 
a Pavla policajti Obvodného oddele-
nia Policajného zboru v Stropkove. 
Témou dňa boli zaujímavé pred-
nášky o práci polície, ale najmä 
osveta. Žiakom prvého stupňa 
policajti vysvetľovali, ako sa majú 
počas prázdnin správať v cestnej 
premávke, ako predchádzať kráde-
žiam v bytoch, konkrétne ich upo-
zorňovali na to, aby neodkladali 
kľúče od vchodových dverí na také 
„populárne“ miesta, ako pod rohož-
ky, kvetináče a pod., hovorilo sa aj 
o šikanovaní na školách. Pre žiakov 
druhého stupňa si policajti okrem 
spomínaných tém pripravili aj ďalšie 
prednášky na tému drogy, alkohol, 
grafity, extrémizmus, ľudské práva 
a povinnosti. Školákov v krátkosti 
oboznámili aj s Trestným zákonom 
a Trestným poriadkom, nechýba-
li ani ukážky policajnej techniky. 
Počas stretnutia kládli žiaci poli-
cajtom rôzne otázky, zaujímalo ich 
napríklad, či môžu byť stíhaní za 
striekanie grafitov, alebo čo sa im 
môže stať v prípade, keď policajti 

zistia, že požívali alkohol. „Myslíme 
si, že podobné akcie sú pre deti veľ-
kým prínosom v tom, že sú lepšie 
informované nielen o práci polície, 
ale hlavne o tom, aké správanie sa 

už hodnotí ako priestupok alebo 
trestný čin, za čo môžu byť stíha-
né, ako sa majú správať v cestnej 
premávke, ale aj ako predchádzať 
tomu, aby sa samé nestali obeťou 

trestného činu. Taktiež je dôležité 
hovoriť s deťmi o drogách, násled-
koch ich užívania a pod.,“ skonšta-
tovali policajti a dodali, že podobné 
prednášky plánujú pre žiakov zá-

kladných škôl robiť aj v budúcnosti. 
„Spolupráca školy s políciou 

tvorí neoddeliteľnú súčasť výchov-
no-vzdelávacieho procesu každej 
školy. Medzi najčastejšie formy 

tejto spolupráce patria prednášky, 
besedy a konkrétne ukážky práce 
polície, ktoré sú zamerané predo-
všetkým na prevenciu kriminality 
mládeže, pozitívne zmýšľanie o po-
lícii, chápanie kladných životných 
hodnôt, bezpečné správanie na 
cestách a v prostriedkoch hromad-
nej dopravy, na nebezpečenstvo 
krádeže a domáceho násilia, na 
drogovú prevenciu, fajčenie, alko-
hol, gemblérstvo, nástrahy zábav-
nej pyrotechniky, prejavy rasizmu 
a intolerancie a podobne. Význam 
tejto spolupráce spočíva v prepo-
jení jednotlivých tém s reálnym 
životom, ktorý deti bezprostredne 
obklopuje, pretože prevencia v ob-
lasti bezpečia a slušného správania 
je veľmi potrebná a deťom pomôže 
správne sa zorientovať v rôznych 
životných situáciách. Touto cestou 
vyjadrujeme poďakovanie vede-
niu OO PZ v Stropkove a zvlášť p. 
Mgr. M. Niczovi za jeho odbornosť, 
trpezlivosť a pedagogický prístup 
k žiakom,“ uviedla riaditeľka CZŠ sv. 
Petra a Pavla Mária Karašinská. 

-ada-

Karmel vystúpil vo Frystaku
V dňoch 26. - 27. júna sa mieša-

ný spevácky zbor Karmel zúčastnil 
Slovanských dní v poľskom Frystaku. 
Podujatie sa nieslo v duchu slovan-
ského folklóru, čomu zbor prispôso-
bil aj svoj repertoár. Prvé vystúpenie 
absolvovali stropkovskí speváci v so-
botu na Námestí sv. Floriána spo-
lu s domácim speváckym zborom 
Sokol. „Na tento koncert sme si pri-
pravili veľmi náročnú novú úpravu 
ľudovej piesne Milá moja, kde mala 

aj svoju premiéru. Pre poľské obe-
censtvo sme si pripravili aj dve poľ-
ské piesne, okrem iného aj Goraľu. 
Práve táto pieseň najviac zarezono-
vala medzi poslucháčmi. Po vystú-
pení sa dirigentka domáceho zboru 
p. Magda Wišnyowska vyjadrila, 
že pri počúvaní tejto piesne jej od 
dojatia zovrelo hrdlo a do očí sa jej 
tlačili slzy,“ spomenul zbormajster 
Karmelu Ing. Andrej Nábožný. Ďalšie 

vystúpenie absolvoval náš zbor na 
nedeľnej svätej omši v miestnom 
kostole. „Bola tam výborná akustika 
a zbor tam na záver zaspieval nád-
herné mariánske piesne, za ktoré 
ho obecenstvo odmenilo búrlivým 
potleskom.“ Okrem vystúpení si čle-
novia zboru našli čas aj na návštevu 
historickej pamiatky - 400 metrov 
dlhého nadzemného bunkra, ktorý 
dal pred napadnutím Sovietskeho 
zväzu postaviť Hitler pre seba a svo-

jich pohlavárov. „Celá akcia bola 
nádherne pripravená, zorganizova-
ná, naši poľskí priatelia nás tak ako 
je u nich tradíciou zahrnuli pozor-
nosťou a veľkou pohostinnosťou,“ 
pochvaľoval si zbormajster. Karmel 
sa v súčasnosti pripravuje na vystú-
penie na stropkovskom odpuste, po 
ňom si členovia zboru od spevu na čas 
oddýchnu a opäť sa pri spoločných 
nácvikoch stretnú až v jeseni. -ada-

Rozdávali sa vysvedčenia
Minulú stredu sa žiaci stropkov-

ských škôl rozlúčili so svojimi trieda-
mi, lavicami, učiteľmi a spolužiakmi, 
aby si po desiatich mesiacoch cez 
prázdniny oddýchli od školských po-
vinností. Za snahu načerpať počas 
školského roka čo najviac vedomostí 

im pedagógovia vystavili účet v po-
dobe vysvedčení. Niektorí žiaci boli 
výslednými známkami milo prekva-
pení, iní možno čakali lepšie ohod-
notenie. Tí najlepší, ktorí okrem 
výborných vyučovacích výsledkov 
stíhali aj úspešne reprezentovať 
svoje školy na rôznych súťažiach 

či olympiádach, boli odmenení aj 
vecnými darmi. V čase, keď sa roz-
dávali vysvedčenia, sme navštívili ZŠ 
na Konštantínovej ulici. „Na našej 
škole sme odovzdali presne 473 vy-
svedčení. Z každej triedy boli vybra-
ní najlepší žiaci, ktorí boli ocenení 

na slávnostnej akadémii konanej 
28. júna. Dvaja naši najúspešnej-
ší žiaci, Alica Kimáková a Jozef 
Kimák, obdržali aj cenu riaditeľky 
školy za výborné výsledky a úspeš-
nú reprezentáciu školy,“ povedala 
riaditeľka ZŠ na Konštantínovej ulici 
Tatiana Spišáková.   -ada-
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O aktuálnych problémoch regionálnej tlače
V pondelok 21. júna rokovalo 

v Štiavničke pri Ružomberku pred-
stavenstvo Asociácie vydavateľov 
regionálnej tlače na Slovensku 
(AVRT, jej členom je aj vydavateľ 
Stropkovského Spektra). Prijalo 
závery k aktuálnym problémom 
regionálnych novín, ktoré vše-
obecne trpia výrazným poklesom 
príjmov z reklamy, čo sa prejavuje 

aj v nedostatku zdrojov na perso-
nálny a technický rozvoj. Kríza už 
spôsobila zánik najmenej troch 
regionálnych novín na Slovensku. 
Kvalite regionálnej a lokálnej 
tlače a informovanosti obča-
nov nepomáha ani financovanie 
niektorých mestských novín či te-
levízií z peňazí daňových poplat-
níkov a deformácie regionálneho 

mediálneho trhu. Napriek tomu 
zostáva regionálna a lokálna tlač 
rozhodujúcim zdrojom informácií 
pre občanov a nástrojom upevňo-
vania miestnej demokracie.

Predstavenstvo Asociácie vy-
davateľov regionálnej tlače na 
Slovensku prijalo rad opatrení 
pre získanie podpory minister-
stiev a ZMOS pre informačné 

a vzdelávacie projekty regionál-
nej tlače a skvalitnenie vlastnej 
práce.

Asociácia vydavateľov regio-
nálnej tlače na Slovensku združuje 
11 vydavateľov a v rámci jej siete 
REGIONET s ňou spolupracuje 30 
regionálnych a miestnych novín. 

PhDr. Michal Beňadik,
predseda AVRT

Hráme, spievame, tancujeme...
Stalo sa už peknou tradíciou, že 

v závere školského roka žiaci ZUŠ 
F. Veselého v Stropkove obohacujú 
kultúrne dianie v meste prostred-
níctvom záverečného koncertu, 
pod názvom Hráme, spievame, tan-
cujeme... Žiaci hudobného odboru 
v spolupráci s tanečným odborom a 
literárno-dramatickým odborom si 
pravidelne pozývajú do priestorov 
divadelnej sály MsKS v Stropkove 
všetkých priaznivcov umenia, aby 

takýmto spôsobom mohli predsta-
viť výsledky svojho celoročného 
snaženia. Samotný koncert, ktorý 
sa uskutočnil 22. júna, bol dôkazom 
pestrej a bohatej činnosti klavírne-
ho, dychového, akordeónového, 
speváckeho, sláčikového oddele-
nia. V hre na klavíri sa predstavili: 
Lucia Poľaková, Lenka Poľaková, 
Eva Husárová, Eva Stašková z trie-
dy Mgr. N. Čepovej a D. Staškovej. 
Dychové oddelenie sa predstavilo 
hrou na zobcovej flaute (M. Kotora), 
na priečnej flaute (S. Kopčaková,P. 
Vysokajová, S. Beľaková ), na kla-
rinete (I. Goffová) – žiakov z tried 
Mgr. Z. Draveckej Mikulovej a Mgr.
art. B. Draveckého

Akordeónové oddelenie repre-
zentoval absolvent T. Pecúch, akor-
deónový súbor pod vedením Mgr. L. 
Bangovej, a tiež trio A. Poperník, D. 
Hic DiS.art. a K. Pavúková – keybo-
ard, pod vedením D. Hica. 

Spevom sa najprv predstavil 
Detský spevácky zbor Maľovaný 
svet pod vedením Ľ. Jakubčovej 
s klavírnym sprievodom Mgr. T. 
Jakubča a neskôr komorný spevácky 

zbor z triedy M. Sušinovej.
Príjemným spestrením bolo aj 

vystúpenie žiakov literárno-dra-
matického odboru: V. Mačuga, B. 
Angelovičová, žiaci 3. ročníka s vy-
stúpením pod názvom „Superstar“, 
z triedy Mgr. H. Vargovej.

Celým koncertom sa ako čer-
vená niť tiahli choreografie žiakov 
jednotlivých ročníkov tanečné-
ho odboru pod vedením Mgr. M. 
Vaňugu, ktoré boli dôkazom tvorivej 

práce počas hodín súborovej prá-
ce. Za všetky spomenieme „Veselo 
s Primakmi“, „Show me“, „Gai ho“, 
„Haľa“, Cigánsky tanec“,...

Záver už tradične patril Detskej 
ľudovej hudbe pri ZUŠ pod vedením 
B. Hangonyiho

Pohľad do prevažne zaplnenej 
divadelnej sály dokazoval živý záu-
jem divákov o umenie produkované 
jednotlivcami i súbormi.  -ZUŠ-

Noc v ZŠ Miňovce
Posledný víkend pred prázd-

ninami, tak ako minulý rok, sme 
strávili celú noc v našej škole. Stretli 
sme sa o siedmej a v poradí akom 
sme prišli, sme začali pripraviť nafu-
kovačky a spacie vaky v triede, kde 
sme sa desať mesiacov učili. 

Hneď v úvode nás čakalo super 
prekvapenie. Sestra nášho spolu-
žiaka Samka Hudačina, Katarína 
Hudačinová z Vyšnej Olšavy, na-
maľovala tváre nás všetkých, ale aj 

tvár p. učiteľky a p. vychovávateľky. 
Všetci sme boli krásni a v noci, keď 
nás p. učiteľky prikrývali, nevedeli 
nás rozoznať. Počas toho ako nás 
teta Katka maľovala, teta Alenka 

vonku rozložila oheň, aby sme mohli 
opekať to, čo sme si priniesli (každý 
to, čo má rád). 

Keď sme doopekali (bolo už de-
sať hodín), pripravili sme sa do na-
šich nezvyčajných postieľok a pani 
učiteľka nám pustila rozprávku cez 
dataprojektor, takže sme boli ako 
v kine. Postupne sme po jednom 
zaspávali až bolo ráno. Postupne 
sme zaspávali a postupne aj vstáva-
li. Prvý z nás vstal už o šiestej ráno. 

Mali sme pocit akoby sme stanovali, 
len sme neboli v stanoch, ale všetci 
spoločne v jednej triede. Bolo to 
pekné. 

Ako sa na dobrých žiakov patrí, 
urobili sme poriadok, zbalili všetky 
veci a spokojní odišli domov zo-
budiť tých, ktorí ešte doma sladko 
spali. Učiteľky odprevadili domov 
všetkých žiakov a po nočnej išli do-
mov aj ony. 

Hoci nás naše učiteľky počas 
školského roka veľa učia a dávajú 
úlohy, píšeme rôzne práce a chcú, 
aby sme toho vedeli čo najviac, vždy 
myslia nato, aby sme na našu školu 
mali pekné spomienky a pripravujú 
nám mnoho akcii (vravia, že je to 
naša odmena). Ak niekto povie, že 
v škole je nuda alebo je v nej zle, 
mal by prísť do tej našej, určite by 
názor zmenil!

Žiaci zo ZŠ Miňovce

Školský výlet v Roztokoch
V dňoch 26. – 28. mája 2010 

sa žiaci Základnej školy na ulici 
Hrnčiarskej zúčastnili turisticko- 
poznávacieho výletu vo hvezdárni 
v obci Roztoky. Výlet bol spojený 
s fyzikálnou exkurziou, ktorej ná-
plňou boli prednášky o vesmíre 
spolu s pozorovaním nočnej oblo-
hy pod vedením pána Mgr. Daniela 
Baluďanského. Napriek nepriaz-
nivému počasiu sa žiaci zabávali 
a spolu s učiteľmi vymysleli náhrad-
ný program. Všetci sa zapojili do 
súťaže v streľbe vzduchovkou na 
terč. Zdravý súťaživý duch dotvoril 

príjemnú atmosféru a utužil staré 
i nové priateľstvá. Po celý čas sa 
o nás staral výborný kuchár a zá-
roveň otec jedného zo žiakov, pán 
Andrej Poperník. O večernú zábavu 
sa postaral DJ Jaco, ktorý tak ve-
selo uzavrel deň plný zážitkov. Na 
tieto dni žiaci ešte dlho spomínali, 
hlavne pri prezeraní vyše 400 foto-
grafií a zábavného nočného videa. 
Všetkým, ktorí sa na tomto skvelom 
výlete podieľali posielame veľké 
ďakujem. 

Žiaci ZŠ na ulici Hrnčiarskej 
v Stropkove
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Gymnazisti bilancovali školský rok 2009/2010
S príchodom skutočne letného 

počasia sa s definitívnou platnosťou 
ukončil školský rok 2009/2010. Jeho 
slávnostné zbilancovanie sa už po 
jedenásty krát uskutočnilo v divadel-
nej sále Odboru školstva a kultúry 
v Stropkove slávnostným programom 
pod názvom Koncert víťazov.

Utorkové predpoludnie 29. júna 
2010 bolo aj príležitosťou pre mno-

hých žiakov stropkovského gymnázia 
prezentovať svoje umelecké schop-
nosti v programe, ktorý pod režijným 
vedením Mgr. Renáty Madzinovej 
v spolupráci s Mgr. Valériou 
Fedorkovou zožal v očiach študentov 
i pedagógov úspech. 

Po básni z úst Diany Khwaja zo 
sekundy sa programu ujali moderáto-
ri Gabriel Zajtko a Tobiáš Petra z 2. A. 
Samotný program svojím príhovorom 
otvoril riaditeľ školy RNDr. Jaroslav 
Mikita, ktorý privítal aj vedenie i žia-
kov krosnianskeho lýcea Mikuláša 
Koperníka. S touto školou gymná-
zium spolupracuje v rámci projektu 
Koperník.

O samotnú realizáciu progra-
mu sa potom postarali žiaci sekun-
dy, kvarty, kvinty, 2. A, 2. B a 3. B. 
Záver koncertu patril speváckemu 
študentskému zboru Lýcea Mikuláša 

Koperníka v Krosne. 
Medzi jednotlivými blokmi 

programu boli ocenení žiaci, ktorí 
svojou prácou úspešne reprezen-
tovali školu i žiaci, ktorí boli vyhod-
notení ako najlepší za školský rok 
2009/2010.

Ocenenia za spoločenskovednú 
predmetovú komisiu: 

Diana Khwaja, II.S za 1. miesto na 

okresnom kole súťaže Hviezdoslavov 
Kubín a za 3. miesto na krajskom kole 
HK v umeleckom prednese, Tobiáš 
Petra, II. A za 1. miesto na okres-
nom kole HK v umeleckom predne-
se, Jakub Renčko, III. B za 1. miesto 
na okresnom kole HK v umeleckom 
prednese. 

Prvé miesta na okresnom kole 
pravopisnej olympiády v svojich ka-
tegóriách získali Matúš Ličko, II. S, 
Veronika Obrimčáková, III. T a Miriam 
Frajtková, V. Q. 

Za 3. miesto na okresnom kole 
dejepisnej olympiády Richard Kitľan, 
II. S, Lukáš Hamřík, III. B za účasť na 
celoslovenskom kole Olympiády ľud-
ských práv. Za účasť v regionálnom 
kole Mladý Európan ocenenie obdr-
žali Ivana Smoligová, VII. SP, Zuzana 
Gibová, VII. SP a Daniel Tarbaj, VII. SP 
Za postup na celoslovenský projekt 

o NATO ALIANCE boli ocenení Ivana 
Smoligová, VII. SP a Matej Fedorišin, 
VII. SP. Za účasť na regionálnom kole 
súťaže Modelový európsky parla-
ment Martina Micenková, Matej 
Fedorišin, Dominik Kobák, Matej 
Lukča a Radoslav Paľa, ktorý postúpil 
na národné kolo (všetci zo septimy).

Ocenenia za predmetovú komisiu 
cudzích jazykov:

Petra Vojčeková, II. za 3.miesto 
na krajskom kole olympiády v anglic-
kom jazyku, Simona Murdziková, IV.A 
za 5.miesto na krajskom kole olym-
piády v anglickom jazyku, Stanislava 
Bankovičová IV.K, za 1.miesto 
na okresnom kole olympiády v ne-
meckom jazyku, Monika Čepová za 
2. miesto na okresnom kole olym-
piády v nemeckom jazyku, Lenka 
Poľaková, VII. SP za 2. miesto na 
okresnom kole olympiády v nemec-
kom jazyku a Veronika Obrimčáková, 
III.T za 3.miesto na krajskom kole Ars 
Poetica.

Ocenenia za predmetovú komi-
siu matematika – fyzika - informatika 
- geografia

Tomáš Gornaľ, II.S za 1. miesto OK 
MO Z6, za 2. miesto OK Pytagoriáda 
a ako úspešný riešiteľ medzinárod-
nej matematickej súťaže Klokan, 

Ema Mikličová, II.S za 2. miesto OK 
MO Z6, Juliana Rapačová, III.T za 3. 
miesto OK MO Z7, Pavol Dziak, I.C 
ako úspešný riešiteľ KK MO kategórie 
C a ako účastník KK FO kategórie D, 
Viliam Jobko,  II.B ako úspešný 
riešiteľ súťaže KLOKAN a za čestné 
uznanie na celoštátnom kole súťaže 
JUNIORINTERNET, Martina Antolová, 
IV.K ako úspešná riešiteľka súťa-

že Klokan, Peter Pavlenko, III.B ako 
úspešný riešiteľ súťaže Klokan, 

Adam Vašš, I.C ako úspešný rie-
šiteľ súťaže EXPERT, Tibor Ivančo, II.S 
ako úspešný riešiteľ súťaže EXPERT 
a Kristián Babjár, I.B za čestné uzna-
nie na krajskom kole a 1. miesto na 
okresnom kole súťaže AMFO 2010.

Za prácu v projekte Koperník: 
VII.SP - Matej Lukča, Daniel Tarbaj, 
Michal Kopčík, Vladimíra Dercová, 
Miroslava Kačurová, I.A – Marek Kosť, 
Kamil Butala, Filip Jakubov, Dávid 
Polivčák 

Ocenenia za predmetovú komisiu 
biológia – chémia – telesná výchova

Stanislav Motyka, II.B za 3. miesto 
na krajskom kole v cezpoľnom behu 
a za účasť na fotografickej súťaži CEZ 
OBJEKTÍV, Anna Dyľová, III.B za 9. 
miesto na Majstrovstvách Slovenska 
stredných škôl v šachu, Marek Kosť, 
I.A za 14. miesto MSK SŠ v šachu, 
Lucia Poľaková, IV.K ako úspešný rie-
šiteľ chemickej olympiády na kraj-
skom kole, kategória Dg , Miriam 
Vansáčová ako úspešná riešiteľka ob-
vodného kola Biologickej olympiády, 
kategória E, a Družstvo prvej pomoci 
za 4. miesto územného kola. Za zber 
hliníkových viečok bola ocenená trie-
da sekunda.

Za najlepších žiakov v jednot-
livých triedach boli ocenení: II.S – 
Tomáš Gornáľ, III.T – Matej Sahajda 
IV.K – Lucia Poľaková, V.Q – Miriam 
Frajtková, VI.SX – Sita Khwaja, VII.
SP – Lenka Poľaková, VIII.O – Tomáš 
Senaj, I.A – Marek Kosť, I.B – Petra 
Polaščíková, I.C – Pavol Dziak, II.A 
– Petra Vojčeková, II.B – Stanislav 
Motyka, III.A – Jakub Kleban, III.B 
– Tatiana Paličková, IV.A – Simona 
Murdziková, IV.B - Jana Burcáková.

Oceneným blahoželáme a všet-
kým študentom prajeme príjemné 
chvíle dvojmesačného oddychu. -sc-

Máme nového kráľa čitateľov
Na známosť sa dáva, že škol-

ská knižnica pri Základnej škole na 
Konštantínovej ulici v Stropkove 
hľadala dňa 17. júna 2010 spravod-
livého a múdreho vládcu v ríši kníh. 
Zúčastniť sa mohol kaž-
dý detský čitateľ, ktorý si 
v školskom roku 2009/2010 
vypožičal najväčší počet 
kníh a prečítal ich, mal od-
vahu a prijal naše pozva-
nie do knihokráľovského 
turnaja.

Pozvaní čitatelia: 
Kopčáková Martina – I.B, 
Mydlová Simona – II.B, 
Polivková Sára – II.B, Hrubá 
Nikola – IV.A, Verečšáková 
Barbora – IV.A, Kmecová 
Lucia – IV.A, Semančíková 
Adriana –IV.A, Rostecká 
Lea – IV.A, Kurucová 

Kristína – IV.A, Cinová Kristína – IV.A, 
Kopolovec Samuel – IV.A, Kopčáková 
Sylvia – IV.A, Smolko Samuel – IV.A

Po zaujímavom vedomostnom 
teste, prednese poézie a zrátaní 

celkového počtu bodov sa víťazom 
stal SAMUEL KOPOLOVEC. Je našim 
kráľom čitateľov! Získal certifikát, 
knihu a balíček sladkostí, ktorý zís-
kali aj všetci súťažiaci od obchodu 

Skalka Stropkov.
Nový kráľ získava 

tieto výsady: odpustenie 
troch pokút za nedodr-
žanie výpožičnej lehoty, 
možnosť navštevovať 
knižnicu aj mimo otvára-
cích hodín, navrhovať ti-
tuly detskej literatúry na 
nákup do knižnice, stal 
sa hlavným pomocníkom 
školskej knihovníčky. 

Prajeme úspešné 
kraľovanie v školskom 
roku 2010/2011!

Mgr. Jana Smolková
školský knihovník
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TUNING ZRAZ Svidník prichádza s viacerými novinkami
TUNING ZRAZ Svidník 2010 je 

pripravený privítať 6. – 8. augusta na 
letisku vo Svidníku tuningových maj-
strov a ich fanúšikov. Prvým krokom 
k naplneniu vízií o päťhviezdičkovom 
zraze bolo zladenie potenciálu Shark 
Tuning Clubu a TUNING ZRAZ, s.r.o. 
do spoločného tímu. Medzinárodný 
rozmer dodáva zrazu spolupráca 
s partnermi z poľského Moto Show 
Masłów.

Základným stavebným kameňom 
TUNING ZRAZu Svidník je priestor pre 
exhibíciu tuningovej fantázie a špor-
tových disciplín V-max na 800 m, 
šprint na 400 m a slalom. Premiérové 
súťaže sú pripravené aj pre kamióny 
a motorky. Tuningová šou odštartuje 
neónovou jazdou mestom a vyhlá-
sením výsledkov o najkrajšie vysvie-
tené auto a najkrajšie auto zrazu. 
Špeciálna cena čaká na tuningový 
klub s najväčším počtom aut na zra-
ze. Program zrazu vyplnia hodinovým 

vystúpením kaskadéri a adrenalín 
prilejú aj ekvibrilisti na motorkách. 
„Každý rok sa snažíme posunúť 
latku kvality vyššie a preto sme sa 
v rámci tohto ročníka rozhodli po-
núknuť priestor pre súťaž kamiónov 
a motorkárov. Zároveň pripravuje-
me aj ďalšie prekvapenia, na ktoré 
sa môžu návštevníci zrazu tešiť. Sme 
radi, že sa nám podarilo nadviazať 
spoluprácu s poľskými partnermi 
z Moto Show Masłów, pretože so 
svojim tuningovým parkom budú 
určite zaujímavou pridanou hod-
notou. Doteraz sme vždy prekročili 
počet prihlásených aut a návštevní-
kov z predchádzajúceho roku a pre-
to veríme, že výnimkou nebude ani 
tohtoročný zraz,“ zaprial si generálny 
manažér TUNING ZRAZu vo Svidníku 
Tomáš Kromka. 

Okrem tuningových variácií čaká 
na návštevníkov zrazu aj zaujímavý 
kultúrny program, v ktorom vystú-
pia Kabat revival, speváčka Tina, hip 
hopový kráľ Rytmus a noc ovládnu 
renomovaní DJ-i. Po vzore z roku 

2009 bude patriť sobotňajšia noc sú-
ťaži krásy Miss tuning 2010 s tým, že 
jej víťazka sa stane Tvárou TUNING 
ZRAZu Svidník 2011. Pripomíname, 
že premiérovou Tvárou tuningu bola 
Nora „Puma“ Ondrejová a úradu-
júcou Miss je Prešovčanka Andrea 
„Čokoládka“ Brižeková. Desať fi-
nalistiek však nebude súťažiť iba 
o „hlavný“ titul, ale priazeň hlasujú-
cej verejnosti môžu získať aj v nových 
kategóriách Miss Silueta (najkrajší 
obrys postavy), Miss Kiss (najkrajší 
odtlačok pier) a Miss Sympatia, kto-
rou sa stane finalistka s najvyššou 
vyzbieranou finančnou hotovosťou 
na zraze. Výťažok zbierky poputuje 
na dobročinné účely. „Kasting na 
tohoročnú Miss tuning sa uskutoční 
8. júla v Prešove, no už dnes môžem 
povedať, že sa nám hlásia dievčatá 
nielen zo Slovenska, ale máme aj 
prihlášku z Českej republiky. Keď 
sme pred rokom rozbiehali Miss 

tuning ako pilotnú súčasť zrazu, po-
vedali sme si, že autá a krásne ženy 
jednoducho patria k sebe. Dnes nás 
teší, že v obidvoch prípadoch má 
záujem o náš zraz stúpajúcu krivku, 
čo nás zaväzuje k tomu, aby sme vo 

Svidníku ponúkli maximum zážitkov 
a výbornej zábavy,“ zdôraznil mar-
ketingový manažér TUNING ZRAZu 
Svidník Ľubomír Sluk. 

Imrich Makó, PR manažér 
TUNING ZRAZu Svidník
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Program
Program
Program

Svidník
Svidník
Svidník

Predpredaj vstupeniek hodinu pred začiatkom predstavenia v pokladnici kina.

ALICA V KRAJINE ZÁZRAKOV
9. 7. 2010 o 21.00 hod. 

(amfiteáter)
10. 7. 2010 o 21.00 hod.

(amfiteáter)
Vstupné: 2,20 €  MP  103 min.

V prípade nepriaznivého počasia film v uvedenom čase 
bude premietaný v Dome kultúry

PLASTOVÉ OKNÁ
bielej farby

1800

1500

2400

1500

900

2300

2100

1600

1200

1500

0907 059 238

Ponúkame:
demontáž•	
montáž•	
výspravky•	
parapety•	

Cena platí pri
objednaní montáže.
Ceny sú s DPH.

149,-  €

211,-  €

121,-  €

175,-  €
95,-  €

Začíname s vlastným rodokmeňom III.
V tejto poslednej z troch čas-

tí štúdie venovanej tvorbe rodo-
kmeňa si stručne priblížime ďalšie 
zdroje informácii pre genealogické 
bádanie. A tými sú rôzne súpisy, 
urbáre a sčítania ľudu. Za začiatok 
už organizovaného štatistického 
zisťovania počtu obyvateľstva 
v Uhorsku sa pokladá 18. storočie. 
V roku 1715 bol vykonaný celokra-
jinský súpis obyvateľstva, zamera-
ný na spísanie hláv poddanských 
rodín. Neskôr v rokoch 1767 až 
1771 bol vykonaný súpis poddan-
ského obyvateľstva (materiál z ur-
bárskej regulácie), ktorý obsahuje 

údaje o počte sedliakov, želiarov 
a o ich majetkovom a právnom 
rozvrstvení. Prvé sčítanie všetké-
ho obyvateľstva aj poddanstva aj 
šľachty v Uhorsku sa uskutočnilo 
za vlády Jozefa II. v rokoch 1785 – 
1787. Do súpisov sa zaznamenalo 
meno, vek, rodinný stav, triedne 
postavenie a zamestnanie zapísa-
ných osôb i údaje o mechanickom 
pohybe obyvateľstva. V súvislosti 
s jozefínskym sčítaním len dodám 
pre zaujímavosť, že v rámci súpi-
su sa prvýkrát v dejinách Uhorska 
očíslovali aj domy v obciach v po-
radí, ako stáli bez ohľadu na to, či 
boli šľachtické alebo neprivilego-
vané. Žiaden iný súpis, ktorý sa 
uskutočnil ešte pred spomínaným 
jozefínskym sčítaním, nemal za 
cieľ zistiť počet obyvateľov, ale len 
počet hospodárstiev, port, alebo 
usadlostí. Tie boli daňovým zákla-
dom a ich užívateľom sa súpisy ve-
novali iba ako objektom zdanenia. 
Preto do nich aj obvykle zapisovali 
hlavy domácností, ale nie počet 
členov domácností. Sčítania sú 
však v porovnaní s matrikami pri 
tvorbe rodokmeňa len doplnko-
vým zdrojom informácii. Súpisy, 

či sčítania obyvateľstva sú písané 
prevažne v latinskom jazyku. 

Všetky zistené informácie 
o rodine, je potrebné si veľmi 
starostlivo a prehľadne poznačiť, 
aby sme sa k nim mohli kedykoľ-
vek v budúcnosti vrátiť. Tu je na 
mieste podotknúť, že rodostrom 
to nie je len holý súbor informácii 
o rodinných príslušníkoch, pretože 
to sú aj rodinné fotografie, cen-
nosti, listiny a listy, ktoré pomá-
hajú dotvárať celkový obraz rodu. 
Na zapisovanie známych skutoč-
ností pri tvorbe rodostromu nám 
slúžia genealogické tabuľky. Je na 
jednotlivcovi, či si ich bude ručne 
zaznamenávať na hárky papiera, 

alebo jednoducho využije moder-
ný spôsob. V súčasnosti sa dá na 
internete nájsť a zadarmo stiahnuť 
program pre tvorbu rodostromu. 
S programom sa dá veľmi pekne 
a hlavne efektívne pracovať. 

K téme tvorby rodokmeňa sa 
ešte vrátime, a to na pôde Múzea 
v Stropkove vo forme prednášky 
spojenej s ukážkami matričných 
záznamov. O presnom dátume 
konania sa prednášky k tejto za-
ujímavej téme budeme verejnosť 
včas informovať na stránkach 
Spektra.

Mgr. S. Rovňáková – Hričanová,
odborný pracovník – historik

Múzeum Stropkov

Dňa 10. 7. 2010 sa uskutoční brigáda členov MO SRZ na Vodnej nádrži 
Stropkov (rybník Ondava).

Stretnutie účastníkov brigády je na rybníku Ondava o 9.00 hod. 
Žiadame brigádnikov, aby boli vhodne oblečení a ako obuv mali so sebou 
gumené čižmy.

Brigádnická povinnosť členov MO SRZ Stropkov neoslobodených od 
brigád je 8 hodín (2 brigády) ročne. V prípade nesplnenia brigádnickej po-
vinnosti vyplýva pre člena povinnosť uhradenia peňažnej pokuty 13,- € 
za jednu brigádu.

Ďalšie termíny riadnych brigád v roku 2010: 17. 7. 2010, 24. 7. 2010, 
18. 9. 2010, 25. 9. 2010

Okienko
Miestnej organizácie Slovenského rybárskeho zväzu Stropkov

*************** Brigádnická činnosť MO SRZ STROPKOV ***************

S pozdravom Petrov zdar                   Výbor MO SRZ
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Timea 
Keresztényiová
SAMA MAMA

Svoje dieťa 
som počala ne-
š ta n d a rd ný m 
spôsobom, s ne-
š ta n d a rd ný m 
mužov, v úplne 
neštandardnej 

krajine. Dopadlo to štandardne. 
Jedni hovoria hrdinsky, druhí že 
nehanebne. A tak som sama. 
Slobodná mama je osamelý 
tvor a rozžiarené exempláre, 
ktoré vám budú tvrdiť, že dieťa 
im nahrádza všetko v živote, ne-
berte do úvahy. Prd. Skutočnosť 
je značne zložitejšia a až keď sa 
vyrovnáte s tým, že vás oklamal, 
odkopol, podviedol, prípadne 
s vlastným zlyhaním, s tým, že 
ste neboli schopné udržať rodi-
nu, že dieťa nebude mať otca, 
že odteraz musíte byť muž aj 
žena, že si už nikoho s olovenou 
guľovou nenájdete, že už večer 
nebudete chodiť do kina a s tým, 
že najbližšia babka je 200 km ďa-
leko, môžete pocítiť zmierenie. 
Áno, aj pocit šťastia, keď už ne-
máte mesiac sople. Je jedno, ako 
sa to stane. Nie je jedno, ako to 
dopadne. V stávke sú celé životy 
a takáto zodpovednosť prigniavi 
aj silnejšie povahy. 

Rafaële 
Germain

GIN TONIC 
A UHORKA

M a r í n a 
Vandalová, tri-
dsaťdvaročná 
slobobodná vý-
tvarníčka, ešte 
stále hľadá svoju veľkú lásku 
- takú, čo vás úplne rozhádže, 
vydesí, fascinuje a idete sa z nej 
zblázniť. „Lenže, moja milá, keď 
budeš tráviť všetok voľný čas so 
svojimi tromi kamarátmi, nikdy 
ju nenájdeš,“ opakuje jej otrav-
ná matka dookola. Marína, jej 
bývalý priateľ Laurent, spolubý-
vajúci Jeff a ich spoločný extra-
vagantný kamarát Julien sú totiž 
nerozluční. Večne spolu popíjajú 
v baroch a s nekonečnou otvo-
renosťou rozoberajú svoje búrli-
vé milenecké vzťahy. Lenže - čo 
v dvadsiatke vyzerá ako zaujíma-
vá póza, po tridsiatke sa zrazu 
javí akosi nenáležite. Je to strach 
zo zlyhania, z osamelosti či ne-
bodaj zo starnutia? Marína a jej 
priatelia však vytrvalo veria, že 
napriek nezmyselným omylom 
a zničujúcim obavám naozajstná 
láska jedného dňa vtrhne do ich 
života a zbaví ich strachu z toho, 
čo má prísť. 

Podujatia
1.-31.7. Letný internet (od 

9.00-16.00 hod.) – CVČ, 1.-31.7. 
Premietanie rozprávok a filmov (od 
9.00-16.00 hod.) – CVČ, 1.-31.7. 
Zábavné hry a súťaže v čase prázd-

nin – CVČ, 6.7. Prázdninové kino – CVČ, 6.-9.7. Rómsky prímestský tábor 
– RKC, 7.7. Zábavné kreslenie – CVČ, 8.7. Prázdninové hry pre MŠ - CVČ

Výstavy
1.-31.7. Veselé farbičky, téma - „Dáždnik“ – CVČ, 1.-31.7. Módny 

návrhár, téma – „Náušnice“ – CVČ, 1.-31.7. Poštová známka, téma – 
„Lúčne kvety“ – CVČ, 1.-31.7. Mladý spisovateľ, téma - „Moja mamka“ 
– CVČ, 1.-31.7. Vesmír očami detí - obvodná výtvarná súťaž - CVČ

Módny návrhár
V mesia-

ci máj-jún bola 
vyhlásená téma 
– náušnice. Teší 
nás, že sa vám 
táto téma páčila 
a že ste sa do tej-

to výtvarno-
návrhárskej súťaže 
zapojili.

Najkrajšie prá-
ce sme odmenili 
vecnými cenami 
a výhercom srdečne 

gratulujeme!
Vyhodnotenie najlepších návrhárov:
I. kategória: 1. miesto: Denisa Jurečková 

- ZŠ Turany, 2. miesto: Dominika Hanáková - ZŠ 
Hrnčiarska, 3. miesto: Karin Antošová - ZŠ Kolbovce

II. kategória: 1. miesto: Ingrid Bokšanská - ZŠ Duplín, 2. miesto: 
Nikolka Čepová - ZŠ Havaj, 3. miesto: Dávid Baník - ZŠ V. Olšava

Výhercom srdečne gratulujeme!!!
ROMA CUP - futbalový turnaj

ABC Centrum voľ-
ného času a Rómske 
komunitné centrum 
v Stropkove usporiadali 
v dňoch 24. - 25. 6. 2010 
v popoludňajších hodi-
nách futbalový turnaj 
pre členov futbalových 
krúžkov. Tento turnaj bol 
vlastne vyvrcholením ich 
celoročnej krúžkovej čin-
nosti. Podujatie sa usku-

točnilo v prijemnom 
prostredí mestského 
ihriska s umelou trávou. 
Chlapci súťažili v troch 
kategóriách mladší, 
starší žiaci a juniori, se-
niori. Pod vedením tré-
nerov Emila Siváka a 
Mgr. Daniela Hubáča. 
Rozhodoval pedago-
gický pracovník z ABC 

CVČ Mgr. Viliam 
Mihok. Päťčlenné 
družstvá zápolili 
pod názvami: mlad-
ší žiaci - FC Akta, 
FC Leopardi, 
FC Portugalsko, 
FC Sonor 
a FC Drago, starší 
žiaci – AC Medy, 
AC Parné valce, 
Giboni, FC Jamajka, 
FC Milenka, juniori 
a seniori - EL Miňo, 

Rubrika pripravená v spolupráci
s kníhkupectvom HVIEZDOSLAV

H o s t o v i c e , 
K o ň a r e , 
J a m a j k a , 
K a t a l a n c i 
a Artep a diev-
čatá - Kočky 2, 
Divoké kočky, 
Tigrice. I keď 
počasie nebolo 
veľmi dobré, 
herná atmosfé-
ra bola dobrá. 
Najlepšie druž-

stvá sme odmenili diplo-
mami, vecnými cenami 
a pohármi. Pre všetkých 
zúčastnených sme pripra-
vili sladkú odmenu, bage-
ty a občerstvenie.

Poďakovanie patrí 
MŠK – pánovi Eduardovi 
Hricovi za poskytnutie 
mestského ihriska.

Vyhodnotenie fut-
balového turnaja:

Mladší žiaci: 
1. miesto: FC Sonor, 2. miesto: FC Akta, 3. miesto: FC Portuga

Starší žiaci: 1 .miesto: AC Medy, 2. miesto: AC Parne Valce, 
3. miesto: FC Milenka

Juniori - Seniori: 1. miesto: Jamajka, 2. miesto: Katalanci, 
3. miesto: EL Miňo

Dievčatá: 1. miesto: Tigrice, 2. miesto: Kočky 2, 3. miesto: Divoké 
kočky

Rómska módna prehliadka

Módna prehliadka Jána Repáša v spolupráci s ABC CVČ a Rómskeho 
komunitného centra sa konala dňa 22. 6. 2010 (utorok) v RKC. Mladý Róm 
Ján Repáš, ktorý sa vo voľnom čase venuje módnemu návrhárstvu, sa 
spolu s rómsku mládežou rozhodol predviesť svoju kolekciu spoločen-
ských šiat. Na prehliadke predviedli originálne modely dievčatá, ktoré na-
vštevujú RKC. Obdivovať sme mohli zaujímavé prvky pestrej rómskej kul-
túry ako aj latinskej, ruskej, japonskej a iných. Každý model bol ocenený 
potleskom nadše-
ných divákov. Ján 
Repáš hľadá svoju 
inšpiráciu vo vlast-
nej hlave a jeho 
najväčším snom 
je stať sa skutoč-
ným rómskym 
módnym návrhá-
rom. Všetci mu 
želáme nech sa 
jeho sny naplnia.

PRÍMESTSKÝ TÁBOR - MLADÝ INDIÁN
Dátum: 12. – 16. júl 2010
Žiaci: 1. - 5. ročníkov ZŠ
Program:  zábavné hry, indiánske súťaže, vychádz-

ky do prírody, tanec, indiánske dielne, 
tanec, hľadanie pokladu Inkov, indi-
ánska pošta, karate, výlet do Svidníka 
spojený s návštevou kúpaliska

Stravovanie: obedy, olovrant, pitný režim
Poplatok: 20,- €
Prihlášky: do 2. júla 2010
Informácie: od 9.00 – 16.00 hod. č.t. 742 4500

PRÍMESTSKÝ TÁBOR - Z ROZPRÁVKY DO ROZPRÁVKY
Dátum: 19. - 23. júl 2010
Žiaci: 1. - 5. ročníkov ZŠ
Program: turistické vychádzky do prírody, 

kúpanie, športové súťaže, zábavné hry, 
maľovanie na tričká, diskotéka, táboro-
vá pošta, výtvarná dielnička, výlet do 
Bardejovských kúpeľov

Stravovanie: obed, olovrant, pitný režim
Poplatok: 26,- €
Prihlášky: do 2. júla 2010
Informácie: od 9.00 – 16.00 hod. č. t. 742 4500
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0904 222 196
www.ekomvplasty.sk

Vyrábame na mieru podľa Vašich potrieb

ČISTIARNE ODPADOVÝCH VÔD
S montážou, dovozom, servisom a zárukou.

Cena: 1 200,- €  (36 151,20 Sk)

Vysoká kvalita,
nízka cena

Ďalej ponúkame:
vodomerné šachty•	
žumpy•	
septiky•	
rôzne	nádrže	na	•	
vodu, obilie a pod.

PLASTOVÉ 
OKNÁ

6-komorové
za cenu

5 komorových
OVERENÁ KVALITA za SUPER CENY

VCHODOVÉ DVERE
v cene od 265,- €

INTERIEROVÉ DVERE
v cene od 45,- €

AKCIA
50% zľava na montáž
50% zľava na žalúzie

www.damijo.skDAMIJO KOMPLET s.r.o.
SVIDNÍK
ul. Sov. hrdinov 151/9
Tel.: 054/752 4094
 0905 409 727
E-mail: damijo@post.sk

BARDEJOV
Radničné nám. 10
Tel.: 054/470 6773
 0918 515 456
E-mail: damijobj@post.sk

PREŠOV
ul. Levočská 1
Tel.: 051/778 3259
 0918 390 163
E-mail: damijopo@post.sk

Hlavná 65
(obchodný dom)
STROPKOV

Aktuálna ponuka na
WWW.PEHACOM.SK

Tel.: 742 2938      Mobil: 0905 253 489

DVOJJADROVÝ NOTEBOOK TOSHIBA s WINDOWS W7 
HOME PREMIUM Display 15,6“, INTEL DUAL CORE T3300, HDD 320GB, 3GB 
DDRAM, WIFI, CAM, W7HP     V akcii za 455,- €

INTERNET ADSL – AKCIA:
Dátovo neobmedzené pripojenie rýchlosťou 2048 kbit/s za 
11,90 €/mesiac, 2560 kbit/s za 14,90 €/mesiac, 3584 kbit/s 
za 18,90 €/mesiac počas celej doby viazanosti (18 mesiacov).

CD média od 15 
centov (4,52 Sk), 
DVD média od 18 
centov (5,42 Sk) SUPER AKCIA:

22“ FULL HD LCD monitor ASUS 129,90 €

Všetko na splátky len 20,- € mesačne

Minulú stredu darovali krv na HTO vo Svidníku títo bez-
príspevkoví darcovia krvi: Anton Vančišin (59. odber) - Svidník, 
Patrik Halaj (3.), Marek Burák (2.), Matúš Čura (2.), Zuzana On-
dovčáková (6.), Juraj Zajaroš (7.), Ľuboš Petráš (20.), Valéria Ki-

máková (31.), Jozef Kimák (46.) - všetci zo Stropkova, Jana Starenčáková 
(prvodarkyňa) - Michalovce, Peter Fečkanin (2.) - Staškovce, Magdalena 
Hribová (25.) - Kružlová, Slavomír Čurpek (20.) - Pstrina, Matúš Hudák 
(2.) - Vislava, Jozef Špirňák (26.) - Miňovce, Miroslav Kaňuk (prvodarca) 
- Matovce.

Od srdca k srdcu

Vďaka Vám za Váš šľachetný čin!
ÚzS SČK Svidník
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047 680.
* Predám Š-Felícia, 40 kW, r.v. 

1996, cena 800,- €, dobrý technický 
stav. Tel.: 0944 361 988.

RÔZNE
* Pokládka zámkovej dlažby + 

zhutnenie podkladu. (5,- €/m2). 
Tel.: 0944 524 324.
* Ponúkam lacné ubytovanie na 

Valkove. Tel.: 0903 758 738.
* Zateplenie budov, maliarske a 

PREDÁM

* Predám mladú kravu. Tel.: 0907 
922 123.
* Predám čerešne. Tel.: 742 8374.
* Predám bojlér 80l elektrický. Tel.: 

0910 798 324.
* Predám šteniatka srnčieho ratlí-

ka. Tel.: 0911 149 011. 
* Predám chladničku s mrazničkou. 

Tel.: 0905 422 137.
* Urbariát Roztoky ponúka na pre-

daj pieskovcový kameň: obklady 
- 6,- €/m2, dlažby - 7,- €/m2. Tel.: 
0903 619 376.
* Predám 60-basové harmoniky. 

Tel.: 0902 409 109.

NEHNUTEĽNOSTI
* Predám 2-izbový byt na ul. 

Hlavnej v Stropkove. Tel.: 0944 307 
263, 0903 423 902.
* Predám dom so záhradou v 

Stropkove. Tel.: 742 3236.
* Dám do prenájmu byt. Tel.: 0915 

451 454.
* Predám chatu na Valkove. Tel.: 

0918 622 801.
* Predám 3-izb. byt v OV. Tel.:0949 

887 720.
* Predám 2,5 izbový byt neprero-

bený, vnútorný, teplý. Cena: 26,600 
€. Tel.: 0908 854 074.
* Predám pozemok na Domaši - 

Petejovce. Cena dohodou. Tel.: 0917 
756 539. 
* Dám do dlhodobého prenájmu 

2,5-izb. byt od 1. augusta. Tel.: 0907 
216 346.
* Odpredám alebo dám do prenáj-

mu 2,5 izbový byt v Medzilaborciach. 
Tel.: 0908 635 081, 0905 776 805.

OBČIANSKA INZERCIA
* Hľadám lacný podnájom do 60 

m2 s balkónom v Stropkove. Môže 
byť aj zariadený. Tel.: 0905 577 
160.
* Dám do prenájmu obchodné 

priestory v centre Stropkova cca 60 
m2. Tel.: 0905 558 873.
* Súrne hľadám 1-izb. byt do pre-

nájmu z rodinných dôvodov. Tel.: 
0944 128 094.
Predám chatu na Valkove. Znížená 

cena - 26 200,- EUR, pôvodne 28 
545,- EUR. Tel.: 0918 156 954.,
* Predám RD v Stropkove. Tel.: 

0902 220 440.
* Allianz - Slovenská poisťovňa, a. 

s., regionálne pracovisko Stropkov 
ponúka na prenájom voľné nebyto-
vé priestory. Tel.: 054/7880 114.
* Predám stavebné pozemky v 

Stropkove. 2 x 716 m2, 1 x 1 432 
m2. Tel.: 0918 516 845.
* Predám rodinný dom na 30-áro-

vom pozemku Stropkov - Bokša. Tel.: 
0903 805 551.
* Priestory v centre na prenájom, 

vhodné na salón alebo kanceláriu. 
Tel.: 054 742 3834, 0902 282 152.
* Predám stavebné pozemky v 

Stropkove. Tel.: 0903 488 572.
* Ponúkame na predaj 3 – izbový 

neprerobený byt v Stropkove, blízko 
centra mesta. Tel.: 0911 173 525.

AUTO-MOTO
* Predám Š-Felícia na náhradné 

diely alebo vcelku. Tel.: 0908 844 
571.
* Predám vlečku s ŠPZ. 5-tonová. 

Tel.: 749 1348.
* Predám ŠKODU ROOUSTER, r. v. 

2007, naj. 40 tis. km vo výbornom 
stave. Cena dohodou. Tel.: 054 749 
1348. 
* Predám Opel Vectra A 1,7D, dob-

rý stav, cena dohodou. Tel.: 0907 
047 680.
* Predám Opel Vectra A 1,7D, dob-

rý stav, cena dohodou. Tel.: 0907 

www.lacne-notebooky.eu
www.naplne-do-tlaciarni.sk
Tel.: 0907 664 322

Ponúkame na predaj alebo prená-
jom prevádzkovú budovu v Strop-
kove	 –	 časť	 Sitníky,	 vhodnú	 na	
podnikateľské	 účely	 (reštaurácia,	
výrobná	 časť,	 obchod,	 kancelárie,	
sklady, príp. s pomocou fondov EÚ 
vhodná ako motorest alebo pen-
zión). VÝHODNÁ CENA.
Tel.: 0911 173 525

Prenájom náradia.
Tel.: 0915 948 791

Gélové nechty.
Tel.: 0907 213 926

Renovácia vaní priamo u zákazníka.
Tel.: 0915 869 735, 0911 869 735

natieračské práce. Tel.: 0903 041 
404, 0904 675 532.
* Salón EMKA pre psíkov ponúka 

svoje služby. Tel.: 0910 798 324.
* Kvalitné nátery striech. Záruka 

- dohoda. Tel.: 0905 513 618, 057 
443 1532.

DARUJEM
* Darujeme maštaľný hnoj. Tel.: 

742 3585.

Ponúkame komplexnú údržbu 
zelene.

Tel.: 0907 307 175

Ponúkame na predaj, prípadne 
prenájom podnikateľský objekt 
v Turanoch nad Ondavou (pri ceste 
I. triedy, v susedstve s Domašou). 
Priestor 870 m2, pozemok 13 500 m2.
Tel.: 0903 897 333

Ponúkam pôžičky pre zamest-
naných, dôchodcov (aj invalidných 
a výsluhových).
Tel.: 0915 474 082

PRACOVNÉ PONUKY
Agentúra TIMEA ponúka prácu 

v ČR pre ženy a mužov do výroby.
Tel.: 0904 891 941

Letná brigáda v Taliansku na zber 
ovocia (broskýň, jabĺk, hrozna), 
Informácie na email: milos.kap-
ko@centrum.sk, www.marmaras-
fruit.eu
Tel.: 0915 081 293

* Prijmem zdravotnú sestru 
s praxou na zubnej ambulancii. Tel.: 
0908 191 187. 
* Prijmem súrne murárov na 

zatepľovanie. Nástup 21. 7. 2010. 
Tel.: 0918 309 095. 
* Invalidný dôchodca hľadá prácu 

Firma MIKUMA, s.r.o. so sídlom 
na ul. Hviezdoslavova 26 (budova 
býv. tesláckej materskej škôlky vedľa 
Tesca) Vás srdečne pozýva do novoo-
tvorenej predajne elektroinštalačné-
ho materiálu.

Firma ďalej ponúka:
el. inštalácie a el. prípojky,• 
výrobu a distribúciu vianočných ozdôb,• 
opravu verejného osvetlenia a miest-• 
neho rozhlasu,

zabezpečenie projektovej • 
dokumentácie,
stavebné práce,• 
vodoinštalačné práce.• 

Výroba a montáž kovových brán, 
zábradlí a kovaného záhradného 

nábytku.
Tel.: 0949 888 011

v okolí Stropkova. Tel.: 0910 411 093.
* Vysokoškoláčka hľadá letnú 

brigádu - opatrovanie detí. Tel.: 
0918 586 509.

Zateplenie budov, sadrokartóny,
stierky, omietky, výmena okien,
dlažby, obklady, podlahy, maľby,
bytové jadrá, chodníky, zámkove 

dlažby, všetko za super ceny
- rýchlo a kvalitne -

Tel.: 0908 344 443,
Tel.: 0907 555 098,
Tel.: 0907 535 862.

Stolárstvo, výroba na mieru, 
kuchynské linky, vstavané skrine, 

dvere a iné.
Tel.: 0905 873 970

Stropkov, nám. SNP – stará pošta, 1. poschodie
Tel.: 0907 693 450, 0944 574 733, 0911 890 923 e-mail: realitysp@lureta.sk

www.lureta.sk,    www.topreality.sk,    www.reality.sk
!!! ULTRA LAST MINUTE BULHARSKO !!!

Košice – Burgas – Košice // 7.7. – 17.7. (10 nocí)
!!! Už od 130,- € na osobu. Deti iba 69,- € (R, B, POP) a za (ALL) iba 99,-€ !!!

!!! Náš TIP !!!
TRAKIA GARDEN 3* s Polopenziou na osobu 260,- €
KATIA bez stravy na osobu 130,- €
PERLA PLAZA 4* s All Inclusive na osobu 390,- €

!!! PREDAJ VSTUPENIEK TICKET ART !!!

Dám do prenájmu 1-izbový byt 
v BA (25 m2) blízko centra. Cena 
dohodou. Možnosť prenájmu od 
1. 8. 2010 aj skôr.
Tel.: 0902 036 494

Montáž, demontáž,
prenájom lešenia.

Tel.: 0904 124 644

MsK v Stropkove oznamuje svojim používateľom, že počas 
letných prázdnin (júl – august) sa výpožičná doba v knižnici mení 
nasledovne:
 Pondelok - od 12.00 do 16.00 hod.
 Utorok až piatok – od 8.00 do 16.00 hod.
 Sobota – voľná

V čase prázdnin knižnica pre vás pripravila:
Zábavné dopoludnie pre deti každý utorok od 10.00 do 12.00 hod.,
Burzu vyradených kníh za symbolickú sumu 0,10 €
Výstavu výtvarného klubu pri MO MS v Stropkove pod názvom 
Paleta Jána Cichého.

Letné prázdniny v knižnici
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Hľadá sa krajčír, ktorý oblečie nahý stropkovský futbal
Ak sa objaví problém, prvým kro-

kom k jeho úspešnému vyriešeniu je 
diagnostika. Týmto príbehom si prešiel 
aj stropkovský futbal a pre všetkých 
fanúšikov máme pozitívnu správu. 
Dôvod prečo sa futbal v Stropkove 
nachádza v aktuálnom stave je jedno-
duchý – novinári. Prečo? Na základe 
verejnej objednávky nestíname hlavy. 

Verím, že sa nájdu ľudia, ktorí si 
vydýchli, lebo vinník existuje a oni sa 
budú môcť ďalej tváriť ako nahí králi 
v rozprávke od Andersena. Zopár „srd-
ciarov“ ešte doobsadí do hlavnej úlohy 
samosprávu a je vymaľované. 

Pokojne by som sa teraz mohol 
ospravedlniť všetkým hráčom, tréne-
rom, funkcionárom, fanúšikom, de-
ťom a ich rodičom, ktorí snívali o fut-
balovej kariére svojich synov v drese 
Stropkove a život by išiel ďalej. Možno 
by som dostal veľkoryso doživotnú 
permanentku na domáce zápasy a kni-
ha by sa uzavrela.

Som si však istý, že mojim 

odchodom do novinárskeho dôchod-
ku sa skutočný problém stropkov-
ského futbalu neskončí. Diskusie o 
jeho súčasnosti a budúcnosti sa v uli-
ciach mesta vedú permanentne. Viem, 
že existujú aj tézy, ktoré by priniesli 
čerstvý vietor do plachiet, aby sa naša 
futbalová loď pomaly rozhýbala. Bez 
rozdielu na intelektuálnu kvalitu roz-
hovorov majú všetky jedného spoloč-
ného menovateľa. Každý, kto vstupuje 
do dialógu, má zároveň pripravenú 
poistku v podobe prepracovanej série 
dôvodov, prečo futbalu v Stropkove 
nepomôže. 

Kráľ je naozaj nahý alebo preklade 
„v Stropkove nie je o futbal spoločen-
ský záujem“. Nikto nechce do značky 
MŠK Tesla Stropkov investovať penia-
ze. Nikto nechce kvôli značke MŠK 
Tesla Stropkov riskovať spoločenskú 
reputáciu. Žijeme v demokratickej spo-
ločnosti a preto má každý právo vybrať 
si koho a prečo podporí, resp. nepod-
porí. Nikoho nemôžeme nútiť, aby svoj 

intelektuálny potenciál a skúsenosti 
investoval do futbalu v Stropkove a už 
vôbec nemôžeme niekomu vyčítať, že 
finančne nepokračuje v budovaní nad-
stavby nad pevnými futbalovými zá-
kladmi postavenými nielen tradíciou, 
ale aj súčasnými talentami v drese 
mládežníckych celkov. 

Stropkov je komplikovaný svoji-
mi vzťahmi a futbal je ich zrkadlom. 
Pokiaľ spoločnosť nedospeje, nebude 
fungovať ani futbal, a nielen futbal. 
Myslím si, že už bolo dosť sentimentu 
typu „naša mládež“ alebo „nech nás 
spojí úspech na svetovom šampionáte 
v JAR“. Keď som pred pár týždňami na-
písal, že MŠK Tesla Stropkov musí pre-
jsť morálnym, spoločenským a ekono-
mickým očistcom, dostal som otázku, 
či obviňujem klubových funkcionárov 
z rozkrádania majetku. Odpovedal 
som: „Nie som Boh, aby som súdil, 
ale budem veľmi rád, ak táto, povedz-
me provokácia, otvorí reálnu diskusiu 
o stropkovskom futbale. Ak sa niekto 

cíti urazený a budem musieť prísť kvô-
li tomu o hlavu, nerobí mi to žiadny 
problém.“ 

Na futbalistoch sa mi páči ich po-
vahová črta. Dokážu si na trávniku ale-
bo v kabíne povedať tvrdé a v médiách 
nepublikovateľné slová, no vysvetle-
ním si situácie problém pre nich kon-
čí a ďalej komunikujú bez komplexov. 
Podobne by mohla vyzerať aj diskusia 
o stropkovskom futbale. Nech sa do 
nej zapoja všetci, ktorí sú pripravení 
položiť na stôl nepriestrelné argumen-
ty. Ak chce niekto prísť a hľadať spásu 
v rozpočte mesta, nech pripraví kom-
plexný materiál, kde jasne definuje re-
zervy alebo charakter nových priorít. 
Ak má niekto víziu so súkromnými fi-
nanciami, nech to povie napr. aj za za-
tvorenými dverami, ale otvorene bez 
zbytočnej a nedochutenej omáčky. 

To by sme teda mali... Už len 
nájsť odvahu ísť s kožou na trh, do 
ktorej by sme obliekli stropkovský fut-
bal...   Imrich Makó

Zapojte sa do verejnej diskusie o stropkovskom futbale
Vážení čitatelia, v tomto roku si pripomíname 90. výročie založenia prvého futbalového klubu v Stropkove. Práve v tomto období prekonáva 

stropkovský futbal azda najväčšiu krízu za posledné desaťročia. Hráčsky káder A-mužstva sa rozpadáva, dlhy narastajú a klub pripomína po-
tápajúcu sa loď bez kapitána. V kuloároch sa živo diskutuje o príčinách tohto stavu, súčasnosti i budúcnosti futbalu v meste, no verejnosť ani 
novinári nemajú o problémoch klubu k dispozícii žiadne oficiálne informácie. V priebehu tohto týždňa nám prisľúbil rozhovor konateľ MŠK Tesla 
Vladimír Bodnár a jeho odpovede o aktuálnej situácii a ďalšom smerovaní klubu si budete môcť prečítať už v nasledujúcom vydaní Stropkovského 
Spektra. Okrem toho privítame vaše názory, ohlasy a pripomienky týkajúce sa súčasnosti, možných riešení problémov, ale aj 90-ročnej histórie 
tunajšieho klubu. Doručiť ich môžete mailom, prípadne osobne v našej redakcii.     Peter Novák, šéfredaktor

Imrich Krestianko ml. víťazom 7. ročníka Cyklokrosu drevených chrámov
Už po siedmykrát boli minulú 

nedeľu v Ladomirovej odštartova-
né cyklopreteky horských bicyklov 
CYKLOKROS DREVENÝCH CHRÁMOV 
VÝCHODNÉHO SLOVENSKA, ktorého 
hlavným organizátorom je predajňa 
cyklošport PEEM SERVIS Svidník, 
obec Ladomirova a KST Beskýd 
Svidník.

Na štarte sa prezentovalo 
41 pretekárov z okresov Svidník, 
Stropkov a Bardejov v štyroch 
kategóriách - žiaci do 10 ro-
kov, žiaci do 15 rokov, muži do 
40 rokov a muži nad 40 rokov. 
Organizátorov potešil zvýšený 
záujem o preteky v žiackych ka-
tegóriách a pochvala patrí aj tým 
rodičom, ktorí sprevádzali svojich 
mladých pretekárov až na štar-
tovnú čiaru.

Pred štartom prítomní vzdali 
úctu minutou ticha nadšenco-
vi cyklistiky a športu Ing. arch. 
Vladimírovi Chudikovi, ktorý bol 
pravidelným účastníkom a organi-
zátorom týchto pretekov. Riaditeľ 
Ladislav Bojčik odštartoval preteká-
rov podľa jednotlivých kategórií na 

trať, ktorá viedla poľnými a lesnými 
cestami chotárov obcí Ladomírová, 
Vagrinec a Šemetkovce.

V kategórií žiakov do 10 rokov (8 
km) zvíťazil Marek Baka zo Svidníka. 
V kategórií do 15 rokov (15 km) prvé 

miesto obhájil minuloročný víťaz 
Martin Jancura zo Stropkova. 

O víťazovi v mužskej kategó-
rie do 40 rokov (20 km) rozhodol 
až záverečný finiš, keď z trojice 

pretekárov Imrich Krestianko. 
Norbert Petráš a Ivan Kostik bol naj-
rýchlejší prvý menovaný. V minulom 
roku obsadil druhé miesto. O tomto 
nádejnom mladom cyklistovi sme 
sa zmieňovali už v minulom roku. 

Svoju športovú kariéru rozvíja v cyk-
listickom klube SWAM Prešov, kde 
sa zúčastňuje pretekov organizova-
ných Slovenským cyklistickým zvä-
zom a dosahuje na nich veľmi dobré 

výsledky. Spolu s ním pôsobí v tom 
istom cyklistickom klube aj druhý 
v poradí Norbert Petráš z Vislavy. 
V kategórií nad 40 rokov prvenstvo 
obhájil Michal Trudič zo Športového 
klubu polície Bardejov.

Kladným príkladom týchto 
pretekov bola účasť dvoch a do-
konca troch generácií. Štefan 
Kocur štartoval spolu so synom 
Leom Kocurom a Jakub Slivka 
z Vislavy spolu so starým otcom 
Milanom Haňakom z Vislavy, 
ktorý bol aj ocenený ako najskôr 
narodený účastník. Najmladším 
účastníkom bol Maxim Vanat 
z Kapišovej. Hlavným sponzo-
rom podujatia bola predajňa 
cyklošport PEEM SERVIS Svidník 
a obec Ladomírová. Ceny venova-
li: PIZZA LORD p. Ľos- Božik, TOP 
DISK Pneuservis p. Bzik, ALNA-A 
Železiarstvo, Drogéria Ivan Čvaň. 
Poďakovanie patrí aj starosto-

vi obce Ladomírová Ladislavovi 
Bojčikovi za pomoc pri organizácii, 
prípravu občerstvenia a sladkú od-
menu pre všetkých pretekárov žiac-
kych kategórií.   Pm-
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Na futbalovú mapu sa vracia Duplín a do I. triedy, dospelých Chotča
Aktív Športovo-

technickej komisie 
Ondavského oblastného 
futbalového zväzu vo 
Svidníku oficiálne uzav-

rel sezónu 2009/2010 a zároveň otvo-
ril novú kapitolu pre súťažný ročník 
2010/2011. Zástupcov klubov privítal 
na Aktíve ŠTK jeho konferencier a člen 
Komisie ŠTK OOFZ Štefan Čabala, kto-
rý v úvode odovzdal slovo predsedo-
vi OOFZ Ondrejovi Brendzovi. „Som 
rád, že v sezóne 2009/2010 sme ne-
zaznamenali žiadnu inzultáciu a aj 
minimum kontumácií plynulo z ne-
pozornosti pri evidovaní žltých a čer-
vených kariet. Na poslednom zasad-
nutí Rady a Výkonného výboru OOFZ 
sme konštatovali, že v uplynulej se-
zóne rozhodcovia udelili podstatne 
menej kariet, čo svedčí o tom, že vaši 
hráči sa prezentujú na hracích plo-
chách slušnejšie a disciplinovanejšie. 
Pred rokom sme privítali v našich sú-
ťažiach V. Mirošov a Bukovce. Teší 
ma nielen to, že zástupcov ich klubov 
vidím opäť na Aktíve ŠTK, ale chcem 
medzi nami privítať tiež funkcioná-
rov Duplína, ktorí sa rozhodli vrátiť 
túto obec s bohatou futbalovou tra-
díciou do súťaží OOFZ,“ prihovoril sa 
prítomným O. Brendza. 

Po slávnostnom vyhodnotení se-
zóny 2009/2010 a odovzdaní pohárov 

a diplomov najlepším kolektívom 
a individualitám sa posunul Aktív ŠTK 
do svojej druhej časti – vyžrebovaniu 
novej sezóny.

I. trieda, dospelých má svoj za-
čiatok na programe 8. augusta 2010 
a v 26. kolách sa stretne 14 tímov: 
1. Lúčka, 2. Sitníky, 3. Mestisko, 
4. Okrúhle, 5. Tisinec, 6. Gribov, 

7. Chotča, 8. V. Mirošov, 9. Miňovce, 
10. Hrabovčík, 11. Lomné, 12. N. 
Olšava, 13. Kuková, 14. Stročín. 

V II. triede sa predstaví opäť deväť 
tímov (Rovné, V. Orlík, Kružlová, Baňa, 
Staškovce, Bukovce, Duplín, Radoma 

a Ladomirová), ktorým budú losovacie 
čísla pridelené dodatočne. „Keďže po-
čas Aktívu ŠTK ešte kluby špecifikovali 
svoje požiadavky, na základe ktorých 
chcú hrať paralelne doma – vonku 
s niektorými z mužstiev I. triedy, pri-
delíme im losovacie čísla dodatočne. 
Našou snahou je vyjsť každému ma-
ximálne v ústrety a výnimkou nebude 

ani tento súťažný ročník, či už sa to 
týka II. triedy, dospelých alebo I. trie-
dy, dorastu,“ zdôraznil predseda ŠTK 
OOFZ Marián Kovaľ. 

Do I. triedy, dorastu poda-
lo prihlášku šesť klubov – Lomné, 

Gribov, Sitníky, Kalnište, Breznica 
a Hrabovčík. V I. triede, žiakov sa 
predstaví 13 mužstiev, ktoré budú 
rozdelené do dvoch skupín. 

Do Pohára Š-Autoservis sa zapo-
ja všetci účastníci I. triedy, dospelých 
s tým, že záujem o pohárovú súťaž 
prejavili aj Bukovce. Prvé kolo je na 
programe 1. augusta 2010.

V záverečnej diskusii zástupcovia 
klubov interpretovali svoje postrehy 
a návrhy na riešenie z ich strany citli-
vých tém a situácií. O. Brendza v tejto 
súvislosti informoval, že od novej se-
zóny OOFZ vychádza klubom v ústre-
ty pri dokladovaní lekárskych prehlia-
dok, čo znamená, že pri potvrdzovaní 
súpisiek bude môcť klub garantovať 
zdravotný stav hráča aj individuálnym 
lekárskym potvrdením. „Záver se-
zóny sa niesol v znamení nepriazne 
počasia, kedy hodnoty zrážok pre-
kračovali všetky historické maximá. 
Za sekretariát OOFZ a odborné ko-
misie sa chcem poďakovať všetkým 
klubom, ktoré naozaj aktívne a flexi-
bilne pristupovali k situácii meniacej 
sa z hodiny na hodinu. Zväz si Váš 
nielen športový, ale i ľudský rozmer 
váži a osobne by som si prial, aby 
naša komunikácia pokračovala na 
tejto úrovni aj v budúcnosti,“ poďa-
koval sa zástupcom klubov sekretár 
OOFZ Imrich Makó.  OOFZ Svidník

Stropkovčanky sa stali vicemajsterkami Slovenska v Midimaxe 2010
Významný úspech do-

siahli žiačky 8. ročníka špor-
tovej triedy pri ZŠ Mlynská 
Stropkov na finálovom tur-

naji M – SR v MIDIMAXE (volejbal 
štvoríc), ktorý sa uskutočnil 23. júna 
2010 v Košiciach, pretože v konku-
rencii 12 najlepších družstiev obsadili 
výborné 2. miesto.

V skupine sa hralo systémom 
každý s každým na dva hrané sety, 
kde po dvoch remízach s Hnúšťou 
a Prakovcami a víťazstve s Komárnom 
si dievčatá zabezpečili ako víťaz skupi-
ny postup do finále.

Finálová skupina sa hrala na skrá-
tené sety do 15 bodov. V úvodom zá-
pase so Sp. N. Vsou dievčatá nezvládli 
koncovku prvého setu, ktorá sa pod-
písala aj pod výkon v nasledujúcom 
sete a zápas prehrali. Proti hráčkam 

z Bílikovej Bratislava nastúpili kon-
centrovanejšie, zodpovednejšie a 
dovolili súperovi uhrať celkovo 11 bo-
dov. Najdramatickejší bol zápas proti 
Piešťanom, v ktorom Stropkovčanky 

zopakovali výkon z predchádzajúceho 
zápasu. Výbornou hrou na sieti, kva-
litným podaním a minimom chýb 
v obrane sa mohli zaslúžene radovať 
z vicemajstrovského titulu. 

Zápasy v skupine: 
Stropkov – Hnúšťa b 1:1 (15, 20), 
Stropkov – Komárno 2:0 (19, 17), 
Stropkov – Prakovce 1:1 (-20, 18). 

Finálová skupina: Stropkov – 
Sp. N. Ves 0:2 (-13, -9), Stropkov – 
Bíliková Bratislava 2:0 (8, 3), Stropkov 
– Piešťany 2:0 (12, 6).

Celkové poradie: 1. miesto - 
Sp. N. Ves, 2. miesto – Stropkov, 
3. miesto – Piešťany, 4. miesto 
– Bíliková Bratislava, 5. miesto – 
Hnúšťa, 6. miesto – Snina, 7. miesto 
– Komárno, 8. miesto – Čadca, 
9. miesto – Považská Bystrica, 10. 
miesto – Prakovce, 11. miesto – Slávia 
Bratislava, 12. miesto – Svidník.

Zostava: A. Marčišinová, N. 
Bochmáčová, S. Pariláková, M. 
Mušinská, N. Rabská, M. Belinová. 
Tréner: P. Alexík.   -pa-

Žiačky 9. ročníka sa stali vicemajsterkami Slovenska
V dňoch 25. - 27. 6. 2010 

sa uskutočnilo celoslovenské 
finále Slovenského pohára 

na antukových dvorcoch. Hralo sa 
v dvoch skupinách systémom kaž-
dý s každým. Stropkov sa v skupine 
stretol s Banskou Bystricou, Senicou 
B a Bratislavou Bilíková. Prvý zápas 
odohrali Stropkovčanky s Banskou 
Bystricou a po menších chybách v 
druhom sete vyhrali 3:1. Druhý zá-
pas proti viacnásobným majsterkám 

Slovenska z Bilíkovej bol už podstatne 
ťažší, čo sa odrazilo aj na prehre 1:3. 
Proti Senici B však zverenkyne tréne-
ra M. Haľka nastúpili v plnom nasade-
ní a na konto si pripísali výhru 3:0. 

Stropkov postúpil do finálovej 
skupiny medzi štyri najlepšie celky 
z 2. miesta, no v prvom zápase opäť 
jeho hráčky podľahli Bilíkovej 0:3. 
Posledný deň na majstrovstvách sme 
odohrali naše volejbalistky dva zá-
pasy za sebou. Prvý proti známemu 

súperovi zo Svidníka, ktorého po 
excelentnom výkone zdolali pome-
rom setov 3:2. V zápase o druhé 
miesto proti Senici A mladým 
Stropkovčankám prvé dva sety nevy-
šli, pod čo sa podpísala únava a vy-
čerpanosť z predošlého zápasu, no 
boj o vicemajstra SR im dodal ener-
giu a stretnutie nakoniec doviedli do 
úspešného konca. Radosť z úspechu 
znásobil aj fakt, že za najlepšiu sme-
čiarku vyhlásili organizátori kapitánku 

Stropkova Agátku Čepovú. 
Celý tím by sa chcel aj touto ces-

tou poďakovať trénerovi M. Haľkovi 
a sponzorom: Ing. Prokopovičovi, 
J. Halachanovi, TIMOBTEL - Ing. 
Timanovi, Ing. M. Bzdiľovi, WIBER - 
p. Bereznej a p. Ličkovej. 

Zostava: Čepová, D. Čurová, X. 
Gnaľová, V. Hnátová, A. Holodová, 
P. Pundžáková, A. Simčáková, 
I. Simčáková, M. Špaková a K. 
Timanová.
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Výsledky pretekov holubov 
výcvikového strediska Stropkov

Preteky č. 12
Gotha 1 -  26. 6. 2010
Štart: 6.10 hod.
Počet chovateľov: 25
Počet holubov: 180

1. holub: 08.SK.02603.32 H, 17:13´34´´, 787,724 km, Vojtek Andrej, Koprivnica
2. holub: 07.SK.02604.912 H, 17:26´12´´, 800,621 km, Gonšenica Ján, Duplín
3. holub: 07.SK.02606.726 H, 17:24´05´´, 795,369 km, Rodák Ivo, Svidník
4. holub: 08.SK.02604.35 A, 17:33´38´´, 803,292 km, Gornaľ Tibor & Tom, Stropkov
5. holub: 06.SK.02606.1156 A, 17:31´52´´, 800,110 km, Vavrek Miroslav, Stropkov

Preteky č. 13
Česká Třebová - 26. 6. 2010
Štart: 6.00 hod.
Počet chovateľov: 41
Počet holubov: 601
1. holub: 08.SK.02604.29 H, 11:27´57´´, 381,366 km, Gornaľ Tibor & Tom, Stropkov
2. holub: 08.SK.02603.29 A, 11:14´10´´, 365,062 km, Vojtek Andrej, Koprivnica
3. holub: 06.SK.02606.1125 A,11:26´00´´, 378,611 km, Vavrek Miroslav, Stropkov
4. holub: 09.SK.02603.465 A, 11:20´03´´, 370,745 km, Ing. Kostar Milan, Lascov
5. holub: 07.SK.02605.384 H, 11:25´22´´, 375,480 km, Janov Alojz, Mestisko
Priebežné poradie po 13. pretekoch
1. Gornaľ Tibor & Tom, Stropkov                    3 436 bodov
2. Vavrek Miroslav, Stropkov                           3 330 bodov
3. Kačmár Jozef, Mestisko                                3 207 bodov
4. Dulák Peter, Nižná Písaná                            3 069 bodov
5. Ing. Kostar Milan, Lascov                             2 907 bodov
6. Janov Alojz, Mestisko                                   2 858 bodov
7. Baško Richard, Stropkov                              2 813 bodov
8. Dzurjanin Pavel, Kručov                               2 611 bodov 

Najlepší strelec Miloš 
Čepa

Breznica v pokoji doplávala na konečné 7. miesto
Futbalisti Breznice preplávali 

súťažným ročníkom 2009/2010 bez 
dramatických zápletiek. Mužstvám 
prituhuje predovšetkým v jarnej 
časti a práve vtedy sa náš jediný zá-
stupca v IV. lige katapultoval do po-
kojných vôd stredu tabuľky, kde za-
kotvil až do konca sezóny. Mužstvo 
pod vedením hrajúceho trénera 
Igora Tabiša skončilo v konečnom 
účtovaní na 7. mieste so zis-
kom 41 bodov, pričom naj-
vyššie sa v jari Brezničania 
vyšplhali na šiestu priečku. 
Prioritou v tíme bola poho-
da v kabíne, ktorá sa pre-
niesla aj do zápasových vý-
konov. „Sezóna 2009/2010 
bola v našom vydaní bez 
dramatických zaváhaní 
a preto by som ju označil 
ako úspešnú. Samozrejme, 
nevyhli sme sa ani menej 
príjemným situáciám, ale 
aj toto patrí k futbalu a dô-
ležité je, aby sme sa zo všet-
kého dokázali poučiť. Naše 
výsledky nám v konečnom 
účtovaní vyniesli, podľa 
mňa, zaslúžené 7. miesto, 
no paradoxom je, že lepšie 
zápasy sme dokázali odo-
hrať s tabuľkovo vyššie po-
stavenými tímami. Menej 
sa nám však darilo s mužstvami 
na našej úrovni, proti ktorým sme, 
hlavne doma, nedokázali vždy zo-
pakovať kvalitné výkony. Na dru-
hej strane považujem za pozitívum, 
že sa nám podarilo odohrať vonku 

viacero kvalitných zápasov s bo-
dovou koncovkou, čo v minulosti 
nezvyklo byť pravidlom,“ hodnotil 
hrajúci tréner Breznice Igor Tabiš.

Presná bilancia Breznice na 
ihriskách súperov znie dve víťaz-
stvá, štyri remízy a deväť prehier. 
Už v minulosti I. Tabiš viackrát pri-
pomenul, že štvrtoligová súťaž má 
svoje špecifiká, medzi ktoré patrí 

aj pravidlo môj dom – môj hrad. 
Brezničania však dokázali, že tento 
mýtus sa dá prekročiť. Faktom tiež 
ostáva zaujímavá štatistická bilancia 
pomeru strelených a inkasovaných 
gólov. Aktívne skóre majú iba prvé 

štyri tímy, pričom Breznica nastrie-
ľala 46 a inkasovala 61 presných 
zásahov. Ak to spočítame a vyde-
líme, vyjde nám atraktívny prie-
mer 3,6 gólu na zápas. „Súhlasím 
s konštatovaním, že inkasovaných 
gólov nebolo málo. V tomto sme-
re sa nám nedarilo najmä vonku 
a hoci letná príprava bude krátka, 
budeme pracovať na spevnení na-

šej defenzívy. Dôležité je vedieť si 
správne usporiadať hodnoty a cie-
le v hlave, ktorá riadi a ovplyvňuje 
naše výkony na trávniku. V tejto 
súvislosti by som vyzdvihol zápas 
v Kračúnovciach, pretože s týmto 
súperom máme dlhodobo výsled-
kovo negatívnu bilanciu. V jari sa 
nám však v Kračúnovciach podarilo 
vyhrať, čím sa chlapci presvedčili, 
že ak sa maximálne vložia do hry, 
môžu uspieť s každým,“ zdôraznil I. 
Tabiš.

Breznica postavila svoje pilie-
re v prvom rade na kolektíve a ako 
sme už vyššie spomínali, pohoda 
z kabíny sa premietla do výsledko-
vej listiny. Plusom v podaní klubové-
ho manažmentu bolo angažovanie 
brankára Jána Bujdoša so stredo-
poliarom Tomášom Onderom, kto-
rý dokázal potiahnuť mužstvo 
nielen odvedeným penzom 
práce, ale pravidelne sa presa-
dzoval i strelecky. „Breznica je 
známa práve dobrou partiou 
a pokiaľ je v tíme pohoda, 
mužstvu sa za výsledkami krá-
ča podstatne ľahšie a lepšie. 
Na tomto mieste mi však nedá 
nevyzdvihnúť Mariána Paňka, 
ktorý vo svojich rokoch a aj 
vzhľadom na jeho pracovné 
povinnosti, odovzdáva v zápa-
soch maximum a drží si stále 

vysoký futbalový kredit. Myslím 
si, že mnohí mladí chlapci by si 
mali brať z neho príklad. Kladne 
hodnotím príchod T. Ondera, kto-
rý ma svojim prístupom príjemne 
prekvapil. S J. Bujdošom sme v brá-
ne získali istotu a hráčom v poli sa 
vždy hrá ľahšie, ak cítia sa za sebou 
oporu. Som si istý, že ak by tento 
káder ostal pokope, nemuseli by 

sme sa ani v ďalšej sezóne 
báť o záchranu,“ uviedol 
I. Tabiš. 

I. Tabiš je hrajúcim šé-
fom breznickej lavičky od 
sezóny 2008/2009. Hoci 
sám priznal, že viac ho láka 
predstava plnenia výlučne 
trénerských úloh, vďaka 
svojej univerzálnosti ostá-
va jeho hráčsky vklad pre 
mužstvo na konštantne vy-
sokej úrovni. „Priznám sa, 
že ešte stále si zvykám na 
úlohu tréner – hráč. Radšej 
by som už ostal na lavičke 
a venoval sa koučovaniu. 
Keď sme v závere sezóny 
mali k dispozícii dosť hrá-
čov, niektoré zápasy som 
vynechal, no pokiaľ si to 
situácia vyžiada, stále 
som pripravený nastúpiť 
na hraciu plochu,“ dodal 

I. Tabiš.
V Breznici by v novej sezóne 

chceli nadviazať na výkony a ta-
buľkové postavenie z posledného 
súťažného ročníka. Mužstvo začína 
s prípravou tento týždeň a I. Tabiš 
zatiaľ nemá hlásené žiadne hráčske 
odchody. „Pokiaľ mám správne in-
formácie, odchod z kádra zatiaľ ne-
oznámil nikto. Na druhej strane, ak 
by niekto z chlapcov dostal ponu-
ku, ktorá by bola zaujímavá, brániť 
mu v odchode nebudeme. Letná 
príprava bude naozaj krátka a veľa 
priestoru na naplnenie našich vízií 
mať nebudeme. Okrem tréningo-
vých jednotiek máme naplánova-
ných niekoľko zápasov, pričom si 
myslím, že zvolený model bude na-
šim pomerom vyhovovať,“ uzavrel 
I. Tabiš.   Imrich Makó

1. Svit 30 25 1 4 86:19 76
2. Bard. N. Ves 30 19 5 6 84:37 62
3.	Ľubotice	 30	 17	 4	 9	 74:41	 55
4. Medzilaborce 30 14 5 11 74:50 47
5. Hanušovce 30 12 5 13 40:47 41
6.	Kežmarok	 30	 12	 5	 13	51:60	 41
7. Breznica 30 12 5 13 46:61 41
8. N. Šebastová 30 11 6 13 39:40 39
9.	Kľušov	 30	 10	 8	 12	40:35	 38
10.	Kračúnovce	 30	 11	 5	 14	39:47	 38
11.	Ľubica	 30	 11	 5	 14	33:49	 38
12. Bystré 30 11 5 14 38:68 38
13. Raslavice 30 9 10 11 43:57 37
14. Fintice 30 11 3 16 37:45 36
15.	Dl.	Klčovo	 30	 10	 4	 16	42:59	 34
16.	Stakčín	 30	 6	 2	 22	34:85	 20

Konečná tabuľka IV. ligy, Sever
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Týždeň GALENOS UNIVERSA KAPPA FONTÁNA  PROXIMA Dr. Max
 Hlavná 1544/65 Hlavná 1649 Akad. Pavlova  oproti  pri štvorobvode v nemocnici
 obchodný dom    pri pošte pri nemocnici far.kostolu  
  27. 2010  5.7. - 11.7. ————— ————— ————— ————— —————
  28. 2010 ————— 12.7. - 18.7. ————— ————— ————— —————
  29. 2010      ————— ————— —————  19.7.-25.7. ————— —————
  30. 2010  26.7. - 1.8. ————— ————— ————— ————— —————
  31. 2010 ————— ————— ————— —————         2.8.- 8.8. —————
  32. 2010 —————        ————— ————— ————— —————  9.8. - 15.8.
  33. 2010      ————— 16.8. - 22.8. ————— ————— ————— —————

Rozpis pohotovostných služieb lekární v meste Stropkov

VAŠE OHLASY

Materská škola Tisinec vy-
hlasuje dodatočný zápis detí 
na školský rok 2010/2011. 
Informácie na telefónnom 
čísle 0911 150 107.

Oznam

Ad.: Rómom sľúbili pred 
voľbami nové ihrisko
Vážení občania, dovoľte, aby som 

sa vyjadril k článku o „Podozreniach 
z kupovania hlasov“, uverejnenom 
v týždenníku Spektrum č. 24 a č. 26., 
ktorý obsahoval aj akési obvinenie 
z nesplnených sľubov výstavby ihris-
ka Pod Laščíkom. 

V prvom rade chcem upozor-
niť, že z mojej strany, ako aktívneho 
poslanca, nešlo týmto spôsobom 
o akési oslovenie Rómov, aby išli vo-
liť a zároveň volili tých, ako to bolo 
zverejnené v spomínaných číslach 
týždenníka (ide o napadnutie strany 
SMER – SD).

Volebný obvod č. 5, kde som 
poslancom, zahŕňa okrem iných 
ulíc aj ulicu Pod Laščíkom, kde žijú 
Rómovia. Všetci veľmi dobre vieme, 
koľko je tam malých a dospievajú-
cich detí. Okrem cesty, vedúcej k ich 
bytovkám, v ktorých žijú, sa mládež 
nemá kde stretávať a hrať. V týchto 
miestach nebolo žiadne staré ihrisko, 
ako bolo uvádzané v článku týžden-
níka  SPEKTRUM č. 26. Ich „ihrisko“ 
bolo na cintoríne za Domom smútku, 
kde sa často stretávali a hrali futbal. 
Samozrejme odtiaľ vychádzal krik, 
ktorý môžu potvrdiť aj občania ulíc 
Záhradná a Kvetná a samozrejme aj 
občania, ktorí tu prichádzali vzdať 
úctu zosnulým. Som presvedčený 
o tom a určite aj ostatní občania, že 
na týchto miestach by malo byť ti-
cho a kľud. Osobne som ako občan 
a poslanec za tento obvod Rómov 
oslovoval, aby sa na tomto mieste 
nehrali, nerobili hluk. Bola mi však 

položená nasledujúca otázka: „Kde 
sa máme hrať? Potrebujeme tiež 
podmienky pre hru a stretnutia.“ 
Pýtam sa preto Vás, pisateľov týchto 
článkov: „Máte niečo proti Rómom? 
Myslíte si, že oni nepotrebujú mať 
vytvorené podmienky pre zábavu 
a oddych? Nepotrebujú miesto, 
kde by sa mohli v kľude stretávať?“ 
Ako poslanec, a zároveň kandidát 
na poslanca to hovorím preto, lebo 
jedným z mojich bodov bolo, podľa 
možností, vybudovať skromné ihris-
ko Pod Laščíkom. Na tomto mieste 
je momentálne navozený štrk, ako 
to bolo uvedené v článku. Keďže 
moje volebné obdobie ešte trvá, 
výstavba ihriska pokračuje a nemá 
to žiadnu spojitosť s parlamentný-
mi voľbami do NR SR. Možno bolo 
cieľom týchto štvavých článkov voči 
mojej osobe zviditeľnenie svojej 
osoby a politickej strany a tým získa-
nie tzv. politických bodov.

Zároveň chcem dodať, že vy-
budovanie ihriska sa nerealizuje 
z mestského rozpočtu, keďže je eko-
nomická kríza. Po konzultácii s ve-
dúcim Odboru výstavby a financií 
sa takúto akciu nepodarilo zahrnúť 
do rozpočtu mesta, preto využívam 
svoje skúsenosti a oslovujem pre 
vykonávanie jednotlivých prác pod-
nikateľské subjekty. Z tohto dôvodu 
to trvá dlhšie, ako si to predstavujú 
niektorí Rómovia a pisatelia článkov. 
V budúcnosti budem presadzovať 
výstavbu oplotenia z jednej strany 
v dĺžke 150 m a výške 3,5 m od súk-
romného pozemku.

Tento článok som napísal po 

konzultácii so šéfredaktorom Petrom 
Novákom, aby som všetky spomína-
né informácie uviedol na správnu 
mieru. Môžete sa taktiež obozná-
miť s mojim volebným programom, 
ktorý obdržali občania v mojom vo-
lebnom obvode. Nemienim sa ďalej 
vyjadrovať k prípadným námietkam 
a nemiestnym poznámkam v ďalších 
vydaniach týždenníka. V prípade ná-
mietok som ako poslanec ochotný 
a otvorený k diskusii, týkajúcej sa 
tohto volebného obvodu.

Na záver ešte prikladám svo-
je priority, ktoré som si pred 

komunálnymi voľbami v roku 2006 
vytýčil v našom volebnom obvode: 
- dokončenie chodníka medzi ulica-

mi Kvetná a Cintorínska,
- oprava chodníka pred Domom 

smútku,
- rekonštrukcia cesty pred Domom 

smútku a vytvorenie parkoviska,
- vypracovanie projektu pochováva-

nia na „americký spôsob“ a jeho 
realizácia,

- vybudovanie detského ihriska pod 
Laščíkom

- oprava chodníka na ulici Nový ria-
dok Michal Friga, poslanec MsZ

Vážení občania a návštevníci mesta,
v súvislosti so začatím stavebných prác na rekonštrukcii ná-

mestia v Stropkove je nevyhnutné vylúčiť parkovanie na ploche 
Námestia SNP. 

Z uvedeného dôvodu Vás žiadam o trpezlivosť a pochopenie 
pri sťaženom parkovaní v centre mesta. Veríme, že pochopíte 
našu snahu o čo najrýchlejšiu realizáciu rekonštrukcie námestia.

MUDr. Peter Obrimčák, primátor mesta


